
Σελίδα 1 από 55 

 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α   4ης   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ    Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ο Υ   Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 4 
 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  15 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024  ΚΑΙ  24 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024  
ΩΡΑ 8:30Μ.Μ. ΚΑΙ 7:00Μ.Μ. ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΑ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  

(ήταν απών στα θέματα 
74/2024, 75/2024 που 
συζητήθηκαν στις 24/10/2024) 

Αντιδήμαρχος Αθηένου 

 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος 
(ήταν απών στις 
24/10/2024) 

Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    
ΤΗΡΗΣΗ 
ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  

1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημειώσεις 1. Οι συνεδριάσεις που πραγματοποιήθηκαν στις 15/10/2024 και στη συνέχεια 
στις 24/10/2024 αναφέρονται στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης 
15/10/2024. 

 2. Το μέλος κ. Σταύρος Χατζηχριστόφης ενημέρωσε τον Δήμαρχο Αθηένου ότι 
δεν θα παρευρεθεί στη συνέχεια της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
στις 24/10/2024, για προσωπικούς λόγους. 

 
1) Αρ. Θέματος 55/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024). 
 
Θέμα:   Επικύρωση των πρακτικών. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα πιο κάτω πρακτικά, τα οποία αποστάληκαν 
ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα στα μέλη πριν τη διεξαγωγή της 
παρούσας συνεδρίασης για μελέτη και τυχόν παρατηρήσεις.  
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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  1ης  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ  

ΤΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΝΕΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΕΝΟΥ ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΟΥΛΙΟ 2024 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  3 Σεπτεμβρίου 2024  –  ΩΡΑ: 7:30μ.μ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 
 
 
ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΕΤΑΙ: 

17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος 
 
Στάλω Τζιακούρη                       

Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 
 
Τεχνικός Μηχανικός 

Σημειώσεις: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης 
Ημερήσιας Διάταξης.   

2. Τήρηση πρακτικών από την Τεχνικό  Μηχανικό κα Στάλω Τζιακούρη. 
 

 

1) Αρ. θέματος 1/2024: Αρ. Φακέλου: 02.11.012 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς τον Επαρχιακό 
Οργανισμό Αυτοδιοίκησης Λάρνακας για αίτηση των ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για εξαγορά χώρου πρασίνου,  στο τεμάχιο 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 

 

Η Τεχνικός Μηχανικός ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής για τις λεπτομέρειες 
της αίτησης. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Η Τεχνική Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος εκφράσει 

θετικές απόψεις προς τον Επαρχιακό Οργανισμό Αυτοδιοίκησης 
Λάρνακας για την αίτηση των ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και κ 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για εξαγορά χώρου πρασίνου,  στο τεμάχιο 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 

 
 
 

2) Αρ. θέματος 2/2024: Αρ. Φακέλου: 09.05.002 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς την Επαρχιακή Διοίκηση 
Λάρνακας για κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 
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1,2MWp, για ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ από την εταιρεία «Bioland Project 57 Ltd», 
στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ (αρ. αίτησης 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ). 
 

Η Τεχνικός Μηχανικός ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής για τις λεπτομέρειες 
της αίτησης. 
 
Συγκεκριμένα ανέφερε ότι το τεμάχιο που προτείνεται η κατασκευή και λειτουργία του 
φωτοβολταϊκού πάρκου βρίσκεται σε απόσταση περίπου 160μ. από την οικιστική ζώνη 
και σύμφωνα με δορυφορική εικόνα μέσα στο τεμάχιο υπάρχουν ελιές. Σύμφωνα με 
τα αναφερόμενα η γη θεωρείται εύφορη.  
 

Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι το προηγούμενο Συμβούλιο είχε αποφασίσει και σύμφωνα με 
επιστολή του Υπουργείου Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος, η 
κατασκευή και η λειτουργία φωτοβολταϊκών πάρκων σε εύφορη γη να μην συστήνεται.  
 
Επίσης ο κ. Αντώνης Τουλούπης ανέφερε ότι το τεμάχιο που προτείνεται η ανάπτυξη 
εφάπτεται των τεμαχίων που θα ανεγερθεί το νέο κοιμητήριο Αθηένου. 
   
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 

Απόφαση:  Η Τεχνική Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε όπως το θέμα τεθεί σε 
επόμενη συνεδρίαση της Τεχνικής Επιτροπής. Μαζί με την 
ημερήσια διάταξη που θα σταλεί, θα πρέπει να σταλούν στα μέλη, 
η απόφαση του προηγούμενου Δημοτικού Συμβουλίου, η 
επιστολή του Υπουργείου Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Περιβάλλοντος και νέο τοπογραφικό σχέδιο, όπου θα 
σημειωθούν τα τεμάχια του νέου προτεινόμενου κοιμητηρίου.   

 

3) Αρ. θέματος 3/2024: Αρ. Φακέλου: 09.05.002 
Έκφραση απόψεων του Δήμου Αθηένου προς την Επαρχιακή Διοίκηση 
Λάρνακας για κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 
1,5MWp, με σύστημα αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας 
1/MW/3MWh, βοηθητικούς χώρους υποσταθμού ΑΗΚ και περίφραξη, 
για τους ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και Άλλοι, στο τεμάχιο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ (αρ. αίτησης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ). 
 

Η Τεχνικός Μηχανικός ενημέρωσε τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής για τις λεπτομέρειες 
της αίτησης. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Η Τεχνική Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος εκφράσει 

θετικές απόψεις προς την Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας για 
κατασκευή και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου ισχύος 
1,5MWp, με σύστημα αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας 
1/MW/3MWh, βοηθητικούς χώρους υποσταθμού ΑΗΚ και 
περίφραξη, για τους ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και Άλλοι, στο τεμάχιο 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ (αρ. αίτησης 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ). 
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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  2ης  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ     Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   Π Ρ Ο Σ Φ Ο Ρ Ω Ν     

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 4 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ: 3 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024 – ΩΡΑ: 7:00μ.μ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 14.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 17.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    

ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημείωση: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας Διάταξης 
του Συμβουλίου Προσφορών.  

 

1) Αρ. Θέματος 9/2024. 
 
Θέμα:  Καλυπτική απόφαση για ανάθεση της προσφοράς για παροχή 

υπηρεσιών για «Ασφάλιση Αιρετών και Αξιωματούχων του Δήμου 
Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 11/2024, μετά από διευκρινίσεις που 
δόθηκαν από την Εταιρεία «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE 
COMPANY LTD», σχετικά με το προσφερόμενο ποσό. 

 
Το θέμα είχε εξεταστεί στην προηγούμενη συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών 
ημερομηνίας 24/7/2024 και επανέρχεται. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα και σε συνέχεια της Έκθεσης Αξιολόγησης 
ημερομηνίας 24/07/2024 και την απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών ημερομηνίας 
24/07/2024, ανέφερε ότι έχουν ζητηθεί διευκρινίσεις με επιστολή ημερομηνίας 
29/07/2024, προς την Εταιρεία «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE COMPANY 
LTD», σχετικά με την ασυνήθιστα προσφερθείσα χαμηλή τιμή της σε σχέση με τον 
Προϋπολογισμό της σύμβασης.  
 
Η Εταιρεία «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE COMPANY LTD» έχει απαντήσει 
με επιστολή της ημερομηνίας 31/07/2024, αντίγραφο της οποίας επισυνάφθηκε με την 
Έκθεσης Αξιολόγησης.  
 
Η Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 31/7/2024 και οι πιο πάνω αναφερόμενες 
επιστολές επισυνάφθηκαν με την Ημερήσια Διάταξη που στάλθηκε στα μέλη για 
ενημέρωση και μελέτη και αποτελούν αναπόσπαστο μέρος αυτής. 
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Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών επίσης 
υποβλήθηκε με την Έκθεση Αξιολόγησης. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έκρινε την τοποθέτηση και τις 

διευκρινίσεις της Εταιρείας  «TRUST INTERNATIONAL 
INSURANCE COMPANY LTD» ικανοποιητικές, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία «TRUST 
INTERNATIONAL INSURANCE COMPANY LTD» για το ποσό των 
€11.450 ευρώ τον χρόνο, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ. 

 

2) Αρ. Θέματος 10/2024. 
 
Θέμα: Μελέτη και λήψη απόφασης για ανάθεση του διαγωνισμού για 

«Προμήθεια Καυσίμων στον Δήμο Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 9/2024, 
μετά από διευκρινίσεις που ζητήθηκαν στην προηγούμενη 
συνεδρίαση του Συμβούλιου Προσφορών ημερομηνίας 24/7/2024. 

 
Το θέμα είχε εξεταστεί στην προηγούμενη συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών 
ημερομηνίας 24/7/2024 και επανέρχεται. 
 
Ο Δήμαρχος υπενθύμισε τα μέλη ότι το θέμα επανέρχεται σε συνέχεια της Έκθεσης 
Αξιολόγησης που υποβλήθηκε στις 24/7/2024 και την απόφαση που έλαβε το 
Συμβούλιο Προσφορών στις 24/7/2024 και έκανε αναφορά στη νέα Έκθεση της 
Επιτροπής Αξιολόγησης ημερομηνίας 13/8/2024, αντίγραφο της οποίας παραδόθηκε 
επιτόπου στα μέλη κατά τη συνεδρίαση.  
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης στην Έκθεσή της διευκρινίζει τα πιο κάτω: 
 
1.  Για τον λόγο ότι έχει υποβληθεί μόνο μία προσφορά από την Εταιρεία «ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ», για σκοπούς αξιολόγησης και σύγκρισης τιμών μόνον, 
λήφθηκαν υπόψη οι τιμές που υπάρχουν στη Συμφωνία Πλαίσιο στο σύστημα του 
Γενικού Λογιστηρίου για την προμήθεια καυσίμων, οι οποίες αποδείχθηκαν κατά 
75% ψηλότερες από τις προσφερόμενες τιμές. Οι τιμές έκπτωσης από τη Συμφωνία 
Πλαίσιο ανέρχονται σε €0,06/ ανά λίτρο, ενώ οι προσφερόμενες σε €0,015 / ανά 
λίτρο.  

 
2. Το εκτιμώμενο κόστος (τιμές έκπτωσης) του διαγωνισμού, σύμφωνα με τα έγγραφα 

διαγωνισμού, ανέρχεται σε έκπτωση €0,02/ ανά λίτρο, το οποίο είναι κατά 25% 
ψηλότερο από τις προσφερόμενες τιμές. Η απόφαση της Επιτροπής Αξιολόγησης 
στηρίχτηκε στο εκτιμώμενο κόστος που αναφέρεται στα έγγραφα διαγωνισμού και 
όχι στις τιμές της Συμφωνίας Πλαίσιο, οι οποίες χρησιμοποιήθηκαν για σκοπούς 
σύγκρισης τιμών μόνον. Εξάλλου δεν υπήρχε τέτοια πρόνοια στα έγγραφα 
διαγωνισμού. 

3.Σύμφωνα με τα πιο πάνω, η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε σύμφωνα με την 
προηγούμενη Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 24/07/2024, την ανάθεση της 
Σύμβασης στην Εταιρεία «ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ», νοουμένου ότι θα γίνει 
διαπραγμάτευση των προσφερόμενων τιμών έκπτωσής της, με βάση το εκτιμώμενο 
κόστος του διαγωνισμού και όχι με τις τιμές της Συμφωνίας Πλαίσιο. Διευκρινίζεται 
ότι οι τιμές που υπάρχουν στη Συμφωνία Πλαίσιο δεν ήταν δυνατόν να προβλεφθούν 
κατά το στάδιο ετοιμασίας των προσφορών, για τον λόγο ότι δεν είχε συναφθεί η 
συμφωνία του Αναδόχου με το Γενικό Λογιστήριο. 
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4. Επίσης, η Επιτροπή Αξιολόγησης επικοινώνησε με την Εταιρεία «Petrolina 
(Holdings) Public Ltd», η οποία είναι η Ανάδοχος της Σύμβασης της Συμφωνίας 
Πλαίσιο και επιβεβαιώθηκε ότι ο Δήμος Αθηένου μπορεί επιλεκτικά να συνεργάζεται 
και να τυγχάνει εξυπηρέτησης για συγκεκριμένα είδη καυσίμων (π.χ. πετρέλαιο 
θέρμανσης) όποτε χρειάζεται, με την τιμή έκπτωσης της Συμφωνίας Πλαίσιο και δεν 
υπάρχει οποιοδήποτε πρόβλημα. 

 
Ο κοντινότερος σταθμός εξυπηρέτησης είναι στην Αραδίππου, όπου μετά από 
τηλεφωνική επικοινωνία που έγινε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, διευκρινίστηκε ότι 
η παραγγελία μπορεί να γίνεται τηλεφωνικώς.  
 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 

Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα ανωτέρω, 
ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία 
«ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ» για τα πιο κάτω είδη καυσίμων, 
νοουμένου ότι γίνει διαπραγμάτευση των προσφερόμενων τιμών 
έκπτωσής τους, για τον λόγο ότι οι τιμές είναι χαμηλότερες κατά 
25%, από τις εκτιμώμενες τιμές έκπτωσης του Διαγωνισμού και 
κρίνονται χαμηλές (δηλαδή η τιμή είναι ψηλή). 

α. Βενζίνη Αμόλυβδη 95 οκτανίων  
β. Βενζίνη Αμόλυβδη 98 οκτανίων  
γ. Πετρέλαιο αυτοκίνησης Diesel  
Για το ακάθαρτο πετρέλαιο θέρμανσης η προμήθεια να γίνεται 
μέσω της Συμφωνίας Πλαίσιο με το ποσό έκπτωσης να ανέρχεται 
σε €0,08 / ανά λίτρο και όχι €0,06 / ανά λίτρο, ως είχε αναφερθεί 
στην προηγούμενη Έκθεση Αξιολόγησης ημερ. 24/07/2024 και οι 
υπόλοιπες τιμές της Συμφωνίας Πλαίσιο να παραμένουν ως 
έχουν.   
 

3) Αρ. Θέματος 11/2024. 
 
Θέμα:  Καλυπτική απόφαση για ανανέωση της σύμβασης για παροχή 

υπηρεσιών για «Συλλογή, μεταφορά και απόρριψη οικιακών στερεών 
απορριμμάτων από τον Δήμο Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου 
και Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού) στο Χ.Υ.Τ.Υ. Κόσιης», αρ. 
5/2023, για ακόμη ένα (1) χρόνο.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ανέφερε ότι η Σύμβαση που είχε 
συναφθεί μεταξύ του Δήμου και της Εταιρείας «A. Doukanaris Refuse Collector Ltd» 
για την παροχή υπηρεσιών για τη «Συλλογή, μεταφορά και απόρριψη οικιακών 
στερεών απορριμμάτων από τον Δήμο Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και 
Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού) στο Χ.Υ.Τ.Υ. Κόσιης» έληξε στις 31/7/2024. 
 
Η Σύμβαση που είχε συναφθεί αφορούσε την περίοδο από 1/8/2023 – 31/7/2024, με 
δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη δώδεκα (12) μήνες, για τα πιο κάτω ποσά: 
α.  Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου, για το ποσό των €100.428,00, μη 

συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον χρόνο.  
β.  Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού, για το ποσό των €4.569,00, μη 

συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον χρόνο. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι η ανανέωση της Σύμβασης δόθηκε για την περίοδο που 
αφορά από 1/8/2024 - 31/7/2025 με τα ίδια ποσά και όρους της υπογραφείσας 
Σύμβασης. 
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Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο πάνω και 

αφού εξέτασε τις ανάγκες της Αναθέτουσας Αρχής και έκρινε 
απαραίτητη την ανανέωση της Συμφωνίας με αρ. 5/2023, μεταξύ 
του Δήμου και της Εταιρείας «A. Doukanaris Refuse Collector Ltd» 
για την παροχή υπηρεσιών για τη «Συλλογή, μεταφορά και 
απόρριψη οικιακών στερεών απορριμμάτων από τον Δήμο 
Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και Δημοτικό Διαμέρισμα 
Αβδελλερού) στο Χ.Υ.Τ.Υ. Κόσιης», έδωσε καλυπτική έγκριση για 
την ανανέωση της Σύμβασης για ακόμη ένα (1) χρόνο, δηλαδή για 
την περίοδο από 1/8/2024 μέχρι 31/7/2025, για τα πιο κάτω ποσά.  
α.  Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου, για το ποσό των 

€100.428,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον χρόνο.  
β.  Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού, για το ποσό των 

€4.569,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον χρόνο. 
 
Ο Δήμαρχος επεσήμανε ότι σε περίπτωση που εφαρμοστεί το σύστημα Π.Ο.Π. πριν 
τη λήξη της περιόδου παράτασης, η Σύμβαση περιλαμβάνει σχετική πρόνοια για 
αναπροσαρμογή της. 
 

4) Αρ. Θέματος 12/2024. 
 
Θέμα: Λήψη απόφασης για προκήρυξη διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών 

για «Καθαριότητα και Συντήρηση Δημοτικών Χώρων Πρασίνου στον 
Δήμο Αθηένου».  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ανέφερε ότι η διάρκεια της εκτέλεσης της 

Σύμβασης που είχε συναφθεί μεταξύ του Δήμου και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για την 
καθαριότητα και τη συντήρηση των δημοτικών χώρων πρασίνου στον Δήμο Αθηένου  
για το ποσό των €950,00 μηνιαίως, λήγει στις 3/11/2024, αφού έχει ήδη δοθεί το 
δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη δώδεκα μήνες.  
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε την προκήρυξη διαγωνισμού με συνοπτικές διαδικασίες για 
εκτέλεση της εργασίας.  
 
Τα έγγραφα διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη διαγωνισμού για την 
“Καθαριότητα και τη Συντήρηση των δημοτικών χώρων 
πρασίνου στον Δήμο Αθηένου και το Αβδελλερό” με συνοπτική 
διαδικασία υποβολής προσφορών. Η προκήρυξη διαγωνισμού 
θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου και θα 
δοθεί σε όλα τα καφενεία στην Αθηένου. Οι όροι διαγωνισμού θα 
ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου.  
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5) Αρ. Θέματος 13/2024. 
 
Θέμα:  Λήψη απόφασης για προκήρυξη διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών 

για «Συντήρηση πυροσβεστήρων σε κτίρια του Δήμου Αθηένου».  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ανέφερε ότι η διάρκεια της εκτέλεσης της 
Σύμβασης που είχε συναφθεί μεταξύ του Δήμου και της Εταιρείας «GEOMAST 
ANTIFIRE CO. LTD» λήγει στις 11/10/2004,  για το ποσό των €642 συν Φ.Π.Α τον 
χρόνο, αφού έχει ήδη δοθεί το δικαίωμα ανανέωσης για ακόμη δώδεκα μήνες.   
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε την προκήρυξη διαγωνισμού με συνοπτικές διαδικασίες για 
εκτέλεση της εργασίας, συμπεριλαμβανομένου και του εξοπλισμού των 
πυροσβεστήρων που βρίσκονται στο τοπικό γραφείο εξυπηρέτησης του Δημοτικού 
Διαμερίσματος Αβδελλερού. 
 
Τα έγγραφα διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη διαγωνισμού για τη 
“Συντήρηση πυροσβεστήρων σε κτίρια του Δήμου Αθηένου και 
του τοπικού γραφείου του Δημοτικού Διαμερίσματος 
Αβδελλερού” με συνοπτική διαδικασία υποβολής προσφορών. Η 
πρόσκληση προκήρυξης διαγωνισμού θα αποσταλεί σε Εταιρείες 
που δραστηριοποιούνται στον τομέα αυτό. Οι όροι διαγωνισμού 
θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου.  

 
6) Αρ. Θέματος 14/2024. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση για την έγκριση από το Τμήμα Περιβάλλοντος καθαρισμού 

δύο παράνομων χώρων απόρριψης αποβλήτων στην περιοχή 
Αθηένου και Αβδελλερού και λήψη απόφασης για ζήτηση προσφορών 
εκτέλεσης του καθαρισμού.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στο περιεχόμενο της 
επιστολής του Τμήματος Περιβάλλοντος με ημερομηνία 7/8/2024 που λήφθηκε από 
τον Δήμο Αθηένου, με θέμα “Εκστρατεία καθαριότητας / στάδια υλοποίησης” και 
εξήγησε ότι ποσό ύψους €30.000 συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. εγκρίθηκε στον Δήμο 
για τον καθαρισμό ανοικτών τεμαχίων γης, τα οποία παρουσιάζουν σήμερα μεγάλες  
ποσότητες αποβλήτων από ανεξέλεγκτη απόρριψη ογκωδών και άλλων αντικειμένων 
από δημότες. 
 
Συγκεκριμένα, πρόκειται για τα τεμάχια στην περιοχή Τούμπα στην Αθηένου (πρώην 
προσωρινό πράσινο σημείο), στην περιοχή ντεποζίτου Αρχαγγέλου στο τεμάχιο αρ. 
107, Φ./Σχ.: 31/60 και στο τεμάχιο 296, Φ./Σχ.: 31/06 στην τοποθεσία “Τιτσιρόμουττες” 
στο Αβδελλερό. 
 
Για σκοπούς τήρησης της διαδικασίας και των προϋποθέσεων παραχώρησης της 
χορηγίας για την καθαριότητα αυτών των τεμαχίων, απαιτείται η προώθηση της 
διαδικασίας προκήρυξης προσφορών από πλευράς του Δήμου, με την πρόσκληση 
ενδιαφέροντος προς αδειούχους εργολάβους / συλλέκτες / μεταφορείς και διαχειριστές 
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επικίνδυνων αποβλήτων, ως προνοείται από τον Περί Αποβλήτων Νόμο του 2011 (Ν. 
185(I)/2011). 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη διαγωνισμού για την 
καθαριότητα των τεμαχίων που περιγράφονται πιο πάνω, μέσα 
στα οποία υπάρχουν μεγάλες ποσότητες ογκωδών και άλλων 
αντικειμένων, με συνοπτική διαδικασία υποβολής προσφορών. 
Η πρόσκληση προκήρυξης διαγωνισμού θα αποσταλεί σε 
Εταιρείες / Αδειούχους Εργολάβους που δραστηριοποιούνται 
στον τομέα συλλογής, μεταφοράς και διαχείρισης επικίνδυνων 
αποβλήτων. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την 
Υπηρεσία του Δήμου.  

 
7) Αρ. Θέματος 15/2024. 
 
Θέμα:    Διάφορα. 
 
Δεν παρουσιάστηκαν άλλα διάφορα έκτακτα θέματα προς συζήτηση ή/και λήψη 
απόφασης στην παρούσα συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών. 
 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ   

1ης   ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ ΑΘΗΕΝΟΥ     

ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2024 

 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  24 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024, ΩΡΑ 6:00Μ.Μ.  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 

 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου / Πρόεδρος 

Επιτροπής  

 3.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Επιτροπής 

 4.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Επιτροπής 

 5.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Επιτροπής 

 6.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Επιτροπής 

 7.  Κοραή Στέλιος Μέλος Επιτροπής 

 8.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Επιτροπής 

 9.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Επιτροπής 

 10.  Μιχαήλ Μιχάλης (ήταν απών 

στο θέμα 1) 

Μέλος Επιτροπής 

 11.  Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Επιτροπής 

 12.  Παπουή Γιάννης Μέλος Επιτροπής 

 13.  Στυλιανίδης Μιχάλης (ήταν 

απών στο θέμα 1) 

Μέλος Επιτροπής 

 14.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Επιτροπής 

 15.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Επιτροπής 

    

ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημείωση: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης που στάληκαν στα 

μέλη της Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αθηένου με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο στις 

10/9/2024.  
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1) Αρ. Θέματος 1. 

 

Θέμα:  Ενημέρωση για τους κανονισμούς και τη λειτουργία της Επιτροπής Δημοτικού 

Διαμερίσματος Αθηένου. 

 

Ο Δήμαρχος Αθηένου, ο οποίος παρέστη στην 1η Συνεδρίαση της Επιτροπής Δημοτικού 

Διαμερίσματος Αθηένου, καλωσόρισε τα μέλη στην 1η συνεδρίαση της νέας Επιτροπής 

Δημοτικού Διαμερίσματος Αθηένου, η οποία συστάθηκε σύμφωνα με τις πρόνοιες της 

κείμενης νομοθεσίας του Περί Δήμων Νόμου του 2022 (Ν. 52(I)/2022).  

 

Αν και παρευρίσκεται στη συνεδρίαση και ως εκ τούτου σύμφωνα με τον Περί Δήμων Νόμο 

λαμβάνει αυτόματα την Προεδρία της συνεδρίασης, ο Δήμαρχος έδωσε τον λόγο στον 

Αντιδήμαρχο Αθηένου κ. Αντώνη Τουλούπη για το δικό του καλωσόρισμα και τον χειρισμό 

της όλης συνεδρίασης. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου κ. Αντώνης Τουλούπης καλωσόρισε τα μέλη στην 1η συνεδρίαση 

της Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αθηένου και αναφέρθηκε εκτενώς στις 

αρμοδιότητες που καθoρίζονται στο Άρθρο 70 της κείμενης νομοθεσίας.  

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου έκανε αναφορά στην αναγκαιότητα καταρτισμού σχεδίου 

Κανονισμών, στη βάση του οποίου θα λειτουργεί η Επιτροπή.  

 

Συγκεκριμένα, αναφέρθηκε στη δυνατότητα  που θα έχουν τα μέλη να υποβάλλουν και να 

θέτουν θέματα προς συζήτηση, με στόχο να τυγχάνουν επεξεργασίας και διεξοδικής συζήτησης 

σε επίπεδο αυτής της Επιτροπής, τα οποία ακολούθως θα παραπέμπονται στο Δημοτικό 

Συμβούλιο για λήψη απόφασης. Με τον τρόπο αυτό, το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου θα 

μπορεί να είναι πολύ πιο αποδοτικό.  

 

Περαιτέρω, εισηγήθηκε όπως οι συναντήσεις της Επιτροπής  συγκαλούνται μία φορά τον μήνα. 

Η Ημερήσια Διάταξη θα περιλαμβάνει θέματα προτεραιότητας, θέματα που κάθε μέλος θα 

εισηγείται, θέματα που θα  θέτει ο Αντιδήμαρχος, ενδεχομένως με τη βοήθεια της υπηρεσίας ή 

και του Δημάρχου όπου κρίνεται αναγκαίο. Διευκρινίστηκε ότι, σε αντίθεση με το Δημοτικό 

Συμβούλιο, το κάθε μέλος θα μπορεί  να υποβάλει τυχόν έκτακτα θέματα στην κατηγορία 

“Διάφορα”.  

 

 

Στο σημείο αυτό, μέσα στην Αίθουσα Συνεδριάσεων εισήλθαν τα μέλη κ. Μιχάλης 

Μιχαήλ και κ. Μιχάλης Στυλιανίδης.  

 

 

2) Αρ. Θέματος 2. 

 

Θέμα:  Ενημέρωση για το έργο της «Ανάπλασης της Δημοτικής Αγοράς», ενόψει της 

ολοκλήρωσής του. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου αναφέρθηκε στη σπουδαιότητα του έργου της ανάπλασης της 

Δημοτικής Αγοράς και επεσήμανε την ανάγκη διαφύλαξης του κτιρίου προς όφελος των 

δημοτών μας, αλλά και τη διατήρησή του, δίνοντάς του ζωή, μέσα  από την κατά το δυνατόν  

συνεχόμενη χρήση του. Το γεγονός ότι το Κέντρο Πολίτη (ΚΕ.ΠΟ.) θα στεγαστεί στο κτίριο 

της Δημοτικής Αγοράς αποτελεί σημαντική κατάκτηση του Δήμου Αθηένου. 

 

Στο σημείο αυτό, ο Δήμαρχος Αθηένου αναφέρθηκε σε πρόσφατη απόφαση του Υπουργικού 

Συμβουλίου, η οποία διαλαμβάνει την έγκριση της λειτουργίας του ΚΕ.ΠΟ. μέσα στο κτίριο 

της Δημοτικής Αγοράς.  
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Αντίγραφο της αναφερόμενης απόφασης του Υπουργικού Συμβουλίου  επισυνάπτεται ως 

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 2.1. και αποτελεί αναπόσπαστο μέρος αυτών.  

 

Ο Δήμαρχος διευκρίνισε  ότι έχει υποβληθεί αίτημα του Δήμου Αθηένου προς το Υπουργείο 

Εσωτερικών για κάλυψη των εξόδων κατασκευής του ΚΕ.ΠΟ. μέσα στο κτίριο της Δημοτικής 

Αγοράς. Το θέμα παραπέμφθηκε στο Υπουργείο Οικονομικών για εξέταση και έγκριση, 

ωστόσο μέχρι σήμερα δεν υπήρξε οποιαδήποτε απάντηση. Σε περίπτωση που το αίτημα του 

Δήμου δεν εγκριθεί, τότε ο Δήμος θα το επαναφέρει και θα επιμείνει. 

 

Επιπρόσθετα, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι ζητήθηκε από τον Δήμο Αθηένου όπως τα Κυπριακά 

Ταχυδρομεία, στα οποία υπάγονται οι Υπηρεσίες Κέντρου Πολίτη, να μην πληρώνουν 

οποιοδήποτε ενοίκιο στον Δήμο.  

 

Επίσης, ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι ζητήθηκε από τον μελετητή του έργου να 

ετοιμαστεί πρόταση για τον αναγκαίο εξοπλισμό που πρέπει να έχει το κτίριο για να φιλοξενεί 

τη λειτουργία του Δημοτικού Πολιτιστικού Ομίλου Αθηένου, αλλά και γενικότερα να 

φιλοξενεί πολιτιστικού περιεχομένου εκδηλώσεις.  

 

Για το θέμα αυτό αναμένεται η ανταπόκριση του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως κατά 

πόσο θα αναλάβουν το 80% του πρόσθετου κόστους που θα απαιτηθεί.  

 

Ο Δήμαρχος επεσήμανε ξανά ότι παρατηρείται σοβαρή καθυστέρηση από πλευράς του 

Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως σ’ ό,τι αφορά την επιστροφή ποσοστού 80% επί της 

συνολικής δαπάνης του έργου, γεγονός που προκαλεί σοβαρά προβλήματα ρευστότητας στον 

Δήμο Αθηένου, αφού ποσό πέραν του μισού εκατομμυρίου αναμένεται να επιστραφεί στο 

Δημοτικό Ταμείο.  

 

Για το θέμα αυτό χρησιμοποιούνται ίδια κεφάλαια, στα οποία περιλαμβάνονται και  γραμμάτια 

τα οποία έχουν χρησιμοποιηθεί προσωρινά για την εξόφληση διατακτικών πληρωμής του 

κυρίως εργολάβου.  

 

3) Αρ. Θέματος 3. 

 

Θέμα:  Συζήτηση για καταγραφή και κατηγοριοποίηση εργασιών που χρίζουν υλοποίησης 

και αφορούν καθαριότητα, βελτιστοποίηση και επιδιόρθωση υφιστάμενων 

υποδομών κ.ά. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στη σοβαρότητα που 

παρουσιάζει το θέμα και υπέβαλε εισήγηση όπως το κάθε μέλος που εντοπίζει περιπτώσεις 

οχληρίας και ακαθαρσιών μέσα στην οικιστική περιοχή του Δήμου, να ενημερώνει είτε τον 

ίδιο είτε την Υπηρεσία, για άμεση λήψη των απαραίτητων μέτρων και ενεργειών.  

 

Επίσης, ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ανέφερε ότι η Επιτροπή Καθαριότητας και Δημόσιας Υγείας 

του Δήμου θα μπορούσε στα πλαίσια των εργασιών και υποχρεώσεων της να ετοιμάσει 

κατάσταση με τέτοιες περιπτώσεις για πιο σωστή παρακολούθηση και  αντιμετώπιση.  

 

α) Το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ, υπό την ιδιότητά του ως Πρόεδρος της Επιτροπής Δημόσιας 

Υγείας και Καθαριότητας του Δήμου, υιοθέτησε την εισήγηση του Αντιδημάρχου Αθηένου και 

αναφέρθηκε σε συγκεκριμένη περίπτωση που χρίζει άμεσης καθαριότητας. Το τεμάχιο αρ. 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ.Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, που βρίσκεται στην οδό ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, δίπλα 

από το γήπεδο “Οθέλλος”. Για το συγκεκριμένο τεμάχιο θα σταλεί τελευταία προσωπική 

επιστολή και σε περίπτωση μη συμμόρφωσης σε 15 μέρες ο Δήμος θα προχωρήσει με δικό του 

συνεργείο σε καθαρισμό του τεμαχίου, όπου παρατηρείται οχληρία, και θα χρεωθούν οι 

ιδιοκτήτες τα έξοδα που θα γίνουν.  
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β) Ο κ. Μιχάλης Μιχαήλ αναφέρθηκε επίσης στις πολλαπλές ανάγκες καθαριότητας της 

περιοχής του Δήμου γενικότερα για τα πεζοδρόμια, τις πλατείες, τις κεντρικές οδούς και 

εισηγήθηκε τη συνεργασία με συνεργεία για τον καθαρισμό ενόψει του ότι το εργατικό 

προσωπικό είναι ήδη επιφορτισμένο με άλλες εργασίες.  

 

Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι θα μπορούσε να εξεταστεί το ενδεχόμενο να ανατεθούν 

καθαρισμοί σε συνεργείο. Περαιτέρω ανέφερε ότι γίνονται προσπάθειες για εντοπισμό 

ενδιαφερόμενου ατόμου που να είναι διαθέσιμο να εργαστεί για να βοηθήσει το εργατικό 

τμήμα. Επεσήμανε ότι δεν είναι εύκολο να βρεθεί άτομο κατάλληλο και διαθέσιμο για αυτή 

την εργασία, ενώ ζήτησε από τα μέλη να τον ενημερώσουν σε περίπτωση που γνωρίζουν τέτοιο 

άτομο. 

 

γ) Ο κ. Μιχάλης Μιχαήλ έκανε επίσης αναφορά στην αναγκαιότητα καθαρισμού των λωρίδων 

δεξιά και αριστερά (παγκέτα) του δρόμου μεταξύ των δύο κόμβων από συνεργείο και 

εισηγήθηκε όπως διερευνηθεί η πιθανότητα συνεργασίας του Δήμου με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 

 

Ο Δήμαρχος ανέλαβε να διερευνήσει το ενδεχόμενο αυτό. 

 

δ) Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στην απαίτηση του Κράτους, η οποία προέκυψε  με τη 

μεταρρύθμιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, ο Δήμος να αναλάβει την ευθύνη συντήρησης και 

επιδιόρθωσης του κύριου οδικού δικτύου της περιοχής, χωρίς να υπάρχει οικονομικό 

αντιστάθμισμα για τις τεράστιες αυτές ανάγκες.  

 

Ο Δήμαρχος δήλωσε ότι θα παρευρεθεί ο ίδιος σε συνάντηση με τον Επαρχιακό Μηχανικό του 

Τμήματος Δημοσίων Έργων για συζήτηση του όλου θέματος και το Δημοτικό Συμβούλιο θα 

ενημερωθεί αναλόγως. 

 

4) Αρ. Θέματος 4. 

 

Θέμα:  Στάση Λεωφορείου επί της οδού Θεοκρίτου. 

 

Το πιο πάνω θέμα έχει συζητηθεί και έχει ληφθεί απόφαση σε συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου.  

 

5) Αρ. Θέματος 5. 

 

Θέμα:  Ενημέρωση και συζήτηση επί της επιστολής του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για τις 

πλημμύρες σε τμήμα της οδού 1ης  Απριλίου. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου έκανε αναφορά στο περιεχόμενο της επιστολής της 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ & Άλλοι ημερομηνίας 27/8/2024 με θέμα «Επέκταση ασφαλτόστρωσης στην 

οδό 1ης Απριλίου», αντίγραφο της οποίας κοινοποιήθηκε ηλεκτρονικά στα μέλη. 

 

Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι η επιστολή παραδόθηκε στον Δημοτικό Μηχανικό για 

ετοιμασία σχετικής έκθεσης, υποβολή απόψεων και εισηγήσεων. 

 

Το θέμα θα συζητηθεί στην Τεχνική Επιτροπή, αφότου παραδοθεί η έκθεση του Δημοτικού 

Μηχανικού για ενημέρωση, μελέτη και λήψη απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου.  

 

 

 

 

 

 

6) Αρ. Θέματος 6. 
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Θέμα:  Συζήτηση και κατάθεση εισηγήσεων για το θέμα των πολλαπλών σπασιμάτων 

σωλήνων υδροδότησης. 

 

Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπό την ιδιότητά του ως μέλος του Διοικητικού 

Συμβουλίου του Ε.Ο.Α.Λ., ανέφερε ότι η κατάσταση είναι πολύ σοβαρή, αφού τα περιστατικά 

σπασιμάτων στις σωλήνες υδροδότησης είναι πολύ συχνά και δυστυχώς δεν γίνεται άμεση 

αποκατάσταση από τα συνεργεία του ΕΟΑΛ.  

 

Ο Δήμαρχος διαβεβαίωσε τα μέλη ότι ήδη τέθηκε από τον ίδιο για συζήτηση στα πλαίσια της 

συνεδρίασης του ΕΟΑΛ και θα το θέσει ξανά στην επόμενη συνεδρίαση, απαιτώντας να 

προσληφθεί προσωπικό για να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα, τόσο στην Αθηένου, όσο και στην 

ευρύτερη περιοχή Λάρνακας. 

 

Περαιτέρω, διευκρίνισε ότι έχει συναφθεί Συμφωνία με τον ΕΟΑΛ για την αποκατάσταση των 

πεζοδρομίων που χρίζουν επιδιόρθωσης κατόπιν σπασιμάτων στο δίκτυο  υδροδότησης και ο 

ΕΟΑΛ έχει αναλάβει την ευθύνη επιδιόρθωσής τους. 

 

Σ’ ό,τι αφορά την επιδιόρθωση οδικού δικτύου από τις εκσκαφές που γίνονται για 

επιδιορθώσεις των βλαβών στο δίκτυο υδροδότησης, την ευθύνη θα έχει ο Δήμος Αθηένου. Τα 

έξοδα του Δήμου στη συνέχεια θα καλύπτονται από τον ΕΟΑΛ, έπειτα από κοστολόγηση στη 

βάση συμφωνημένων τιμών με το Τμήμα Δημοσίων Έργων.  

 

Ο κ. Μιχάλης Μιχαήλ ανέφερε ότι για το συγκεκριμένο θέμα, η κομματική ομάδα του ΑΚΕΛ 

έχει ετοιμάσει και θα αποστείλει προσεχώς γραπτή επιστολή, με κοινοποίηση στα μέλη. 

 

7)  Αρ. Θέματος 7.  

 

Θέμα:  Συζήτηση και εισηγήσεις για τη ρίψη αποθεμάτων κοπριάς πλησίον της 

οικιστική περιοχής και τη δυσοσμία που προκαλεί. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, τόνισε ότι παρόλο που η συντριπτική 

πλειοψηφία των γεωργοκτηνοτρόφων ακολουθούν τις συστάσεις του Τμήματος 

Περιβάλλοντος και εφαρμόζουν τα απαιτούμενα μέτρα, επιδεικνύοντας συνεργασία με την 

Τοπική Αρχή, εντούτοις κάποιες μονάδες εξακολουθούν να μην συμμορφώνονται και να 

τοποθετούν παράνομα ποσότητες κοπριάς σε τεμάχια μέσα ή κοντά στην οικιστική περιοχή 

του Δήμου, θέτοντας την υγεία και την ευημερία των κατοίκων σε κίνδυνο. 

 

Ο Δήμαρχος επί του θέματος αναφέρθηκε σε ανακοίνωση του Δήμου που διανεμήθηκε από 

πόρτα σε πόρτα στην Αθηένου, της οποίας το περιεχόμενο είχε συμφωνηθεί έπειτα από 

συνεννόηση του Δημάρχου με την Ένωση Αγελαδοτρόφων Κύπρου και τον Σύνδεσμο 

Αγελαδοτρόφων Αθηένου, με σκοπό τον καθορισμό ρυθμιστικού πλαισίου για τις περιπτώσεις 

παραβάσεων σε σχέση με την εναπόθεση αποβλήτων (κοπριάς), καθώς και την ανάγκη  

συνεργασίας των μερών και την πιστή εφαρμογή μέτρων με γνώμονα τον περιορισμό της 

όχλησης που προκαλείται στην οικιστική περιοχή. 

 

Επιπρόσθετα, ο Σύνδεσμος Αγελαδοτρόφων Αθηένου απέστειλε σχετικό μήνυμα στους 

γεωργοκτηνοτρόφους και τους ζητήθηκε να μην γίνει διάθεση κοπριάς, τουλάχιστον μέχρι τις 

10/10/2024.  

 

Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι ο Επιστάτης του Δήμου και οι εργάτες κ. Λευτέρης Σίμου και κ. 

Κώστας Χατζηβασίλης έχουν οριστεί ως Επιθεωρητές του Δήμου Αθηένου από το Τμήμα 

Περιβάλλοντος. Οι πιο πάνω, έχουν αναλάβει την ευθύνη επιτόπιων περιβαλλοντικών ελέγχων 

είτε μετά από καταγγελία είτε αυτόβουλα σε σχέση με δημοτικά απόβλητα και απόβλητα 

συσκευασιών, κατασκευών, κατεδαφίσεων και ελαστικών, εντός των διοικητικών ορίων του 
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Δήμου και τη δυνατότητα επιβολής προστίμων αναλόγως της περίπτωσης. Ωστόσο, παραμένει 

αδιευκρίνιστο αν μπορούν να επιβάλουν εξώδικο πρόστιμο, στις περιπτώσεις παράνομης 

απόρριψης κοπριάς ή υγρών αποβλήτων και αυτό αναμένεται να διερευνηθεί από τον Δήμο με 

το Τμήμα Περιβάλλοντος.  

 

Ο Δήμαρχος τόνισε ότι το Τμήμα Περιβάλλοντος μέσω των δικών του Επιθεωρητών μπορεί να 

επιβάλει εξώδικο πρόστιμο  που μπορεί να φθάσει μέχρι και   €5.000, ενώ τα εξώδικα που 

μπορεί να επιδικάσει ο Δήμος είναι σαφώς χαμηλότερα. 

 

Το μέλος κ. Πανίκος Κουρσάρης αναφέρθηκε στην εφαρμογή «PERIOPSIS», η οποία 

βασίζεται σε υψηλές αναλύσεις βασισμένες σε δορυφορικές εικόνες. Έχει τη δυνατότητα να 

διενεργεί μεγάλης κλίμακας περιβαλλοντικές παρατηρήσεις και μέσω  μοντελοποίησης 

εντοπίζει θέσεις. Στην προκειμένη περίπτωση θα μπορούσε να φανεί χρήσιμη για εντοπισμό 

περιπτώσεων εναπόθεσης παράνομης κοπριάς σε τεμάχια. Ο κ. Πανίκος Κουρσάρης ανέλαβε 

να μελετήσει το θέμα περαιτέρω και να επανέλθει με σχετική εισήγηση σε επόμενη 

συνεδρίαση.  

 

8) Αρ. Θέματος 8. 

 

Θέμα: Διάφορα.  

 

Δεν παρουσιάστηκαν άλλα διάφορα έκτακτα θέματα προς συζήτηση ή/και λήψη απόφασης 

στην παρούσα συνεδρίαση της Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αθηένου.  

 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε όλα τα 

πρακτικά που αναφέρονται στο θέμα αρ. 55/2024.  
 
 

 
2) Αρ. Θέματος 56/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024). 
 
Θέμα: Απορρέοντα από τα πρακτικά. 
 
α. Πρακτικά 3ης Συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 

3/9/2024 και 18/9/2024. 
 
3/2024:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τις πρόνοιες του Άρθρου 65 του περί Δήμων Νόμου του 
2022, Ν.52(Ι)/2022, το οποίο προνοεί μεταξύ άλλων ότι το 
Δημοτικό Συμβούλιο δύναται να αποφασίσει όπως οι 
συνεδρίες μαγνητοφωνούνται. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη ότι σε 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, το μέλος κ. 
Δημήτρης Κουζαπάς είχε δηλώσει ότι θα αναλάβει να ερευνήσει 
περαιτέρω το θέμα και να επανέλθει.  
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς πληροφόρησε τα μέλη ότι η οθόνη του 
συστήματος δεν χρειάζεται να είναι διαδραστικού τύπου, αλλά απλή 
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τηλεόραση που θα συνδέεται με ηλεκτρονικό υπολογιστή και μέσω του 
θα γίνεται αποστολή εικόνας στην τηλεόραση.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας πληροφόρησε τα μέλη ότι η Εταιρεία «Hellenic 
Technical Services Ltd» πραγματοποίησε επιτόπια επίσκεψη στην 
Αίθουσα του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου και αφού κατέγραψε τα 
υφιστάμενα δεδομένα και τις απαιτήσεις του Δήμου Αθηένου, απέστειλε 
προσφορά για κάθε προσφερόμενο προϊόν με ημερομηνία 9/10/2024. 
 
Ωστόσο, διευκρινίστηκε ότι η Εταιρεία «Hellenic Technical Services Ltd» 
δεν μπορεί να ανταποκριθεί με την προμήθεια απλής οθόνης 
τηλεόρασης, καθότι προμηθεύει ολοκληρωμένα συστήματα διαδραστικού 
τύπου οθονών.  
 
Ο κ. Δημήτρης Κουζαπάς εμμένοντας στην άποψή του ανέφερε ότι ο 
Δήμος μπορεί να εξυπηρετηθεί με πιο απλό σύστημα και σαφώς 
φθηνότερο.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως η προσφορά της 
Εταιρείας «Hellenic Technical Services Ltd» αποσταλεί 
στον κ. Δημήτρη Κουζαπά για περαιτέρω μελέτη και 
αξιολόγηση για σκοπούς ετοιμασίας τελικής εισήγησης 
και υποβολής της σε επόμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου για  λήψη απόφασης. 

 
 

β.  Πρακτικά 1ης Συνεδρίασης Δημοτικού Διαμερίσματος Αθηένου 
που έγινε στις 24/9/2024.  

 
Θέμα 3:   Συζήτηση για καταγραφή και κατηγοριοποίηση εργασιών 

που χρίζουν υλοποίησης και αφορούν καθαριότητα, 
βελτιστοποίηση και επιδιόρθωση υφιστάμενων 
υποδομών κ.ά. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
έχει αποσταλεί από την Υπηρεσία του Δήμου Αθηένου τελευταία γραπτή 
προσωπική επιστολή συμμόρφωσης προς τους ιδιοκτήτες του τεμαχίου 
αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ.Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, που βρίσκεται στην οδό 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, δίπλα από το γήπεδο “Οθέλλος”, με προθεσμία που έληξε 
στις 15/10/2024.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών για περαιτέρω χειρισμό της 
συγκεκριμένης περίπτωσης οχληρίας στην οικιστική περιοχή του Δήμου.  
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος Αθηένου 
προχωρήσει με δικό του συνεργείο σε καθαρισμό του 
τεμαχίου αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ.Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
όπου παρατηρείται οχληρία, και ανάλογα να χρεωθούν 
οι ιδιοκτήτες με τα έξοδα που θα γίνουν.  

 

 
3) Αρ. Θέματος 57/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 16/2024, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
Διαγωνισμού για «Αναβάθμιση αναψυκτηρίου και 
μετατροπή του σε καφετέρια, που βρίσκεται στον χώρο 
του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον Δήμο Αθηένου – Φάση 
Γ’». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 16/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την άμεση προκήρυξη 
του διαγωνισμού με αρ. 23/2024 για το έργο 
«Αναβάθμιση του αναψυκτηρίου στο Δημοτικό Πάρκο 
Αθηένου – Γ’ Φάση», με ανοικτή διαδικασία υποβολής 
προσφορών μέσω του ηλεκτρονικού συστήματος e-
procurement και με τελευταία ημερομηνία υποβολής 
προσφορών την Παρασκευή 6/12/2024 και ώρα 12:00 το 
μεσημέρι. Ο διαγωνισμός θα απευθύνεται σε 
εργολάβους οικοδομών που κατέχουν άδεια 
τουλάχιστον  στην κατηγορία έργων «Οικοδομικό» Δ’ 
Τάξης». 

 
 
 

4) Αρ. Θέματος 58/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 17/2024, «Λήψη απόφασης για την κατακύρωση της 
προσφοράς για «Προμήθεια Καυσίμων στον Δήμο 
Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 17/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη το ότι 
είναι αδύνατο και ασύμφορο ο Δήμος να προμηθεύεται 
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καύσιμα από πρατήριο εκτός της περιοχής Αθηένου, 
υπό τις περιστάσεις, ομόφωνα αποδέχθηκε τις 
προσφερόμενες τιμές καυσίμων και ως εκ τούτου την 
ανάθεση το διαγωνισμού αρ. 9/2024, στην Εταιρεία 
«ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ» για τα ποσά έκπτωσης 
όπως παρουσιάζονται στον πιο κάτω πίνακα:  

Είδος Πετρελαιοειδών  
Βενζίνη Αμόλυβδη 95 
οκτανίων  
Βενζίνη Αμόλυβδη 98 
οκτανίων  
Πετρέλαιο αυτοκίνησης 
Diesel  
 
 

Ποσό Έκπτωσης από μέση τιμή 
της Υπηρεσίας Προστασίας 
Καταναλωτή του Υπουργείου 
Ενέργειας, Εμπορίου και 
Βιομηχανίας, χωρίς Φ.Π.Α 
€0,015/ ανά λίτρο 
€0,015/ ανά λίτρο 
€0,015 / ανά λίτρο  
 

 
 
 

5) Αρ. Θέματος 59/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 18/2024, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για «Διανομή 
φυλλαδίων και εκδόσεων της εφημερίδας «Η Αθηένου» 
του Δήμου Αθηένου (Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και 
Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού)».  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 18/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του 
διαγωνισμού με αρ. 26/2024 σε σχέση με τη «Διανομή 
φυλλαδίων και εκδόσεων της εφημερίδας «Η Αθηένου» 
του Δήμου Αθηένου», με συνοπτική διαδικασία 
προσφορών και τελευταία ημερομηνία υποβολής 
προσφορών τη Δευτέρα 18/11/2024 και ώρα 12:00 το 
μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την 
Υπηρεσία του Δήμου. Η προκήρυξη του διαγωνισμού 
θα δοθεί από πόρτα σε πόρτα μέσα στην Αθηένου και 
το Αβδελλερό και θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο 
Facebook του Δήμου.  
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6) Αρ. Θέματος 60/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 19/2024, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για «Συντήρηση 
των μίνι γηπέδων αθλοπαιδιών του Δήμου Αθηένου και 
την άδεια χρήσης –  εκμετάλλευσης της καντίνας αυτών». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 19/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του 
διαγωνισμού με αρ. 26/2024 σε σχέση με την «Παροχή 

υπηρεσιών για τη συντήρηση των μίνι γηπέδων 
αθλοπαιδιών του Δήμου Αθηένου και την άδεια χρήσης και 

εκμετάλλευσης της καντίνας αυτών», με συνοπτική 
διαδικασία προσφορών και τελευταία ημερομηνία 
υποβολής προσφορών τη Δευτέρα 18/11/2024 και ώρα 
12:00 το μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα 
ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου. Η 
προκήρυξη του διαγωνισμού θα δοθεί από πόρτα σε 
πόρτα μέσα στην Αθηένου και το Αβδελλερό και θα 
αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο Facebook του 
Δήμου».  

 
 
 

7) Αρ. Θέματος 61/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 20/2024, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
διαγωνισμού για «Ενοικίαση γεωργικών τεμαχίων στην 
περιοχή Καλαπόδα, ιδιοκτησίας του Δήμου Αθηένου, για 
γεωργική καλλιέργεια».  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 20/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την παράταση της 
Συμφωνίας με αρ. 28/2022, μεταξύ του Δήμου Αθηένου 
και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ σε σχέση με την «Ενοικίαση 
γεωργικών τεμαχίων στην περιοχή Καλαπόδα, 
ιδιοκτησίας του Δήμου Αθηένου, για γεωργική 
καλλιέργεια», για την περίοδο μέχρι 30/6/2024 και για το 
ποσό των €800, εξαιτίας του γεγονότος ότι ήδη ξεκίνησε 
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η νέα καλλιεργητική περίοδος και δεν μπορεί η 
προσφορά να λήγει στις 30/11/2024, ημερομηνία που 
στην ουσία είναι στο μέσον της καλλιεργητικής 
περιόδου». 

 
 
 

8) Αρ. Θέματος 62/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 21/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση 
του διαγωνισμού για «Κατασκευή τοίχου περίφραξης σε 
χώρο πρασίνου πλησίον του γηπέδου «Ορφέα», στην 
Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 12/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 21/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, 
ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της σύμβασης στην 
Εταιρεία «ΛΟΥΚΑΣ ΚΙΤΑΣ ΛΤΔ», για το συνολικό ποσό 
των €6.800, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο 
είναι κατά 11,76% υψηλότερο από το εκτιμώμενο 
κόστος του διαγωνισμού και κρίνεται ότι βρίσκεται σε 
ικανοποιητικά επίπεδα». 

 
 

9) Αρ. Θέματος 63/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 22/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για τον 
διαγωνισμό για «Κατασκευή περίφραξης στο καταφύγιο 
σκύλων, στην Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 14/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 22/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ακύρωση και επαναπροκήρυξη του 
διαγωνισμού, για τον λόγο ότι το ποσό της προσφοράς 
ανέρχεται σε €6.000,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 
και είναι κατά 33,33% υψηλότερο από το εκτιμώμενο 
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κόστος του διαγωνισμού και βρίσκεται σε ψηλά 
επίπεδα. Επισημάνθηκε ότι το υψηλό κόστος οφείλεται 
κατά κύριο λόγο στο γεγονός ότι ζητήθηκε στους όρους 
του διαγωνισμού όπως η περίφραξη  γίνει με μεταλλικό 
πλέγμα επενδυμένο με PVC. Το Συμβούλιο Προσφορών 
ομόφωνα συμφώνησε ότι αυτό δεν είναι αναγκαίο και 
έτσι, κατά την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού, οι 
προδιαγραφές θα διαφοροποιηθούν έτσι ώστε η 
περίφραξη να γίνει με μεταλλικό πλέγμα πάχους 3μ.μ. 
γαλβανιζέ. 

 
 
10) Αρ. Θέματος 64/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 23/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για 
κατακύρωση του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών 
για «Ασφάλιση Μηχανοκίνητων Οχημάτων του Δήμου 
Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 15/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 23/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, 
ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην 
Εταιρεία «TRUST INTERNATIONAL INSURANCE 
COMPANY LTD», έναντι του ποσού των €2.979,00, μη 
συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, τον χρόνο, το οποίο είναι 
χαμηλότερο κατά 0,7% από το εκτιμώμενο κόστος και 
κρίνεται ότι βρίσκεται σε κανονικά επίπεδα».  

 
 

11) Αρ. Θέματος 65/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 24/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση 
του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για «Καθαρισμό 
οικοπέδων / χωραφιών / τεμαχίων γης», αρ. διαγωνισμού 
16/2024.  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 24/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
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«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, 
ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στον 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για τα πιο κάτω ποσά, και έκανε 
αποδεκτό το γεγονός ότι δεν θα μεταφέρεται εκτός του 
τεμαχίου η βλάστηση που θα αποκόπτεται από τη 
χρήση του καταστροφέα, ως είχε σημειώσει στην 
προσφορά του. Ωστόσο, το Δημοτικό Συμβούλιο 
ομόφωνα αποφάσισε όπως σχετική πρόνοια 
περιληφθεί στη Συμφωνία που θα υπογραφεί μεταξύ 
του Δήμου και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για το δικαίωμα 
επανεξέτασης του ζητήματος στην περίπτωση που η 
χρήση καταστροφέα και όχι εκσκαφέα και φορτηγού 
για την απομάκρυνση των ακαθαρσιών, δεν φέρει τα 
επιθυμητά αποτελέσματα ή δεν ικανοποιεί τον Δήμο, με 
δυνατότητα διακοπής της Συμφωνίας».  

  ΤΙΜΗ ΑΝΑ 
ΤΕΜΑΧΙΟ 
(ΕΚΤΟΣ 
Φ.Π.Α.)  

1.1. Καθαρισμός τεμαχίου με χαμηλή 
βλάστηση  

€15 

1.2. Καθαρισμός τεμαχίου με ψηλή 
βλάστηση  

€18 

1.3. Καθαρισμός τεμαχίου από σωρό 
ακαθαρσιών  

€60 

 
 
 

12) Αρ. Θέματος 66/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 25/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση 
του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για «Συντήρηση 
και αγορά πυροσβεστήρων σε κτίρια του Δήμου Αθηένου 
(Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου και Δημοτικό Διαμέρισμα 
Αβδελλερού)», αρ. διαγωνισμού 17/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 25/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
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αποφάσισε την ανάθεση της Σύμβασης στην Εταιρεία 
«GEOMAST ANTIFIRE CO LTD», έναντι του συνολικού 
ποσού των €302,00 ετησίως, μη συμπεριλαμβανομένου 
ΦΠΑ, το οποίο είναι χαμηλότερο κατά 13,7% από το 
εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού και αφορά τα πιο 
κάτω:  

Α/Α Περιγραφή Εργασιών Ποσότητα 
Μονάδα 

μέτρ. 

Τιμή 
μονάδος 

Ποσό 

(€) (€) 

1 
Πυροσβεστήρες που βρίσκονται σε κτίρια στην 
περιοχή Αθηένου 

        

1.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 2kg.  19 Τεμ. 6.00 114.00 

2 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 19 Τεμ. 3.00 57.00 

2.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 5kg.  3 Τεμ. 8.00 24.00 

3 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 3 Τεμ. 3.00 9.00 

3.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων ξηράς σκόνης, 6kg. 1 Τεμ. 6.00 6.00 

4 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 1 Τεμ. 3.00 3.00 

4.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων ξηράς σκόνης, 9kg. 2 Τεμ. 8.00 16.00 

5 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 2 Τεμ. 3.00 6.00 

5.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων αφρού, 9lt. 1 Τεμ. 6.00 6.00 

6 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 1 Τεμ. 3.00 3.00 

6.1 Συντήρηση πυροσβεστήρων νερού, 6lt. 5 Τεμ. 5.00 25.00 

7 Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 5 Τεμ. 3.00 15.00 

            

  
Πυροσβεστήρες που βρίσκονται σε κτίρια στην 

περιοχή Αβδελλερού 
        

  Συντήρηση πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα, 2kg.  2 Τεμ. 6.00 12.00 

  Ομοίως για υδροστατικό έλεγχο 2 Τεμ. 3.00 6.00 

      

 ΣΥΝΟΛΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α    302,00 

 
 
 

13) Αρ. Θέματος 67/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 26/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση 
του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για «Καθαρισμό 
δύο (2) παράνομων χώρων απόρριψης αποβλήτων στην 
περιοχή Αθηένου και Αβδελλερού», αρ. διαγωνισμού 
18/2024.  
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 
απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 26/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε την ανάθεση του καθαρισμού δύο (2) 
παράνομων χώρων απόρριψης αποβλήτων στην 
περιοχή Αθηένου και Αβδελλερού, στην Εταιρεία 
«KITSOS GENERAL CONSTRUCTION LTD», για τον 
λόγο ότι παρουσίασε το χαμηλότερο ποσό προσφοράς, 
για το συνολικό ποσό των 25.000,00 ευρώ, μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α, το οποίο είναι το ίδιο με 
το εκτιμώμενο κόστος του Διαγωνισμού και κρίνεται ότι 
βρίσκεται σε κανονικά επίπεδα. 

 
 
 

14) Αρ. Θέματος 68/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 27/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για κατακύρωση 
του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για 
«Επανέκδοση του παιδικού βιβλίου «Η Κλωστή της 
Υπομονής», αρ. διαγωνισμού 13/2024». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 27/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που 
υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα 
αποφάσισε όπως ζητηθεί από όλους τους 
προσφοροδότες η υποβολή του προτεινόμενου πλάνου 
προώθησης του βιβλίου και να επιβεβαιωθεί ότι αυτό 
περιλαμβάνεται στην ήδη υποβληθείσα προσφορά. Σε 
περίπτωση που προκύπτει αλλαγή στην προσφερόμενη 
τιμή, να ξανα- υποβληθεί το ΕΝΤΥΠΟ 1. Επίσης, το 
Συμβούλιο Προσφορών, λόγω του επείγοντος του 
θέματος και  υπό την αίρεση της ανταπόκρισης των 
προσφοροδοτών στο πιο πάνω και την αξιολόγηση του 
πλάνου προώθησης του βιβλίου ως κατάλληλο, 
ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος προχωρήσει με την 
ανάθεση της σύμβασης στην Εταιρεία με το  χαμηλότερο 
κόστος και αφού κριθεί ότι αυτό βρίσκεται σε 
ικανοποιητικά επίπεδα». 
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15) Αρ. Θέματος 69/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 28/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για 
κατακύρωση του διαγωνισμού για προμήθεια 
αυτόνομων φωτοβολταϊκών (μπαταρία και λάμπα) για τις 
εισόδους Αβδελλερού και για τον χώρο στάθμευσης του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 28/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα 
τα ανωτέρω, ομόφωνα ειδικά αποφάσισε την προμήθεια 
9 τεμαχίων / αυτόνομων φωτοβολταϊκών  (μπαταρία και 
λάμπα), αντί 8, για τις εισόδους Αβδελλερού και για τον 
χώρο στάθμευσης του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου 
Αθηένου, από την Εταιρεία «Λ & Κ ΠΥΡΟΓΙΑΤΗΣ ΛΤΔ», 
έναντι του συνολικού ποσού των €1.170 συν Φ.Π.Α. Το 
πρόσθετο τεμάχιο αυτόνομου φωτοβολταϊκού θα 
τοποθετηθεί στον χώρο στάθμευσης παρά την Εκκλησία 
της Παναγίας, στο Αβδελλερό. Η τοποθέτηση όλων των 
τεμαχίων θα γίνει από το συνεργείο του Δήμου». 

 
 
 

16) Αρ. Θέματος 70/2024. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου 

Προσφορών αρ. 29/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης 
για κατακύρωση της «Κατασκευής καγκελόπορτας στο 
Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 29/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών ομόφωνα αποφάσισε την 
ανάθεση της προσφοράς για κατασκευή μιας 
καγκελόπορτας στη βόρεια πλευρά του Κωνσταντίνειου 
Δημοτικού Πάρκου  Αθηένου στην Εταιρεία «Γ. 
Νεοκλέους Λτδ» για το συνολικό ποσό των €1.250 συν 
Φ.Π.Α.». 
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17) Αρ. Θέματος 71/2024. 

 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 30/2024, «Μελέτη και λήψη απόφασης για προσφορά 
υπηρεσιών για κλάδεμα φοινικόδεντρων στον Νότιο 
Παρακαμπτήριο δρόμο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 30/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως η εργασία για το 
κλάδεμα των φοινικόδεντρων στον Νότιο 
Παρακαμπτήριο δρόμο ανατεθεί και ολοκληρωθεί από 
το εργατικό προσωπικό του Δήμου». 

 
 
 

18) Αρ. Θέματος 71Β/2024. 
 

Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 
αρ. 31/2024, «Καθαρισμός και απομάκρυνση σωρών 
άχρηστων αντικειμένων έξω από το Πάρκο 
Αγνοουμένων».  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 31/2024, ως 
περιγράφεται κατωτέρω: 
«Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της 
εργασίας καθαρισμού και απομάκρυνσης των σωρών 
από άχρηστα αντικείμενα κοντά στο Πάρκο 
Αγνοουμένων, στον χαμηλότερο προσφοροδότη, την 
Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ», για το συνολικό ποσό 
των €2.950 συν Φ.Π.Α., επισημαίνοντας την αυστηρή 
επιθεώρηση των εργασιών από τον Επιστάτη». 
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19) Αρ. Θέματος 72/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 
 

Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με τη λήξη της προθεσμίας υποβολής 
αιτήσεων για τις δύο (2) κενές θέσεις εργάτη γενικών 
καθηκόντων και της μιας (1) κενής θέσης καθαρίστριας στον 
Δήμο Αθηένου και προώθηση του θέματος στην Τριμελή 
Επιτροπή Αξιολόγησης. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη ότι, ως ζητήθηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο, η Υπηρεσία του 
Δήμου προέβη σε ετοιμασία ξεχωριστής συνοπτικής κατάστασης 
υποβληθέντων στοιχείων και πιστοποιητικών για τις θέσεις των δύο 
εργατών γενικών καθηκόντων και της μιας καθαρίστριας στον Δήμο 
Αθηένου για σκοπούς υποβοήθησης της αρμόδιας Τριμελούς Επιτροπής 
Αξιολόγησης σύμφωνα με το Άρθρο 84 του Περί Δήμων Νόμου του 2022, 
Ν.52(Ι)/2022, σε συνάρτηση με τα  απαιτούμενα προσόντα προκήρυξης 
των θέσεων.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο ζήτησε όπως επισπευθεί η διαδικασία και το 
συντομότερο δυνατό ολοκληρωθεί από την Τριμελή Επιτροπή, καθώς η 
πλήρωση των θέσεων είναι επείγουσα. 
 
Η Τριμελής Επιτροπή Αξιολόγησης που ορίστηκε από το Δημοτικό 
Συμβούλιο στις 24/7/2024 για την αξιολόγηση των υποβληθείσων 
αιτήσεων και για την πρόσληψη δύο εργατών γενικών καθηκόντων και 
μιας καθαρίστριας, θα συνέλθει σε συνεδρίαση μετά τη λήξη των 
εργασιών του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο θα ενημερωθεί ανάλογα.  
 

 
 

20) Αρ. Θέματος 73/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 
 
Θέμα:  α) Ενημέρωση για την επιστολή του Υπουργείου 

Εσωτερικών ημερομηνίας 18/9/2024 με θέμα «Έγκριση 
Προϋπολογισμού Δήμου Αθηένου για την περίοδο 
1/7/2024 – 31/12/2024».  
β) Έγκριση διαδικασίας προκήρυξης θέσης Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού Α2-5-7 και θέσης Δημοτικού 
Μηχανικού Α9-11-12. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του Υπουργείου Εσωτερικών ημερομηνίας 
18/9/2024 με θέμα «Έγκριση Προϋπολογισμού Δήμου Αθηένου για την 
περίοδο 1/7/2024 – 31/12/2024». 
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Το περιεχόμενο της επιστολής είναι ευνόητο.  
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση επί τούτου. 
 
β) Ο Δήμαρχος έκανε ειδική αναφορά στο περιεχόμενο της παραγράφου 

1α της πιο πάνω αναφερόμενης επιστολής, η οποία παρουσιάζεται 
αυτούσια πιο κάτω:  

 
Οι μισθοδοτικές κλίμακες των ανώτατων θέσεων, ήτοι των 
θέσεων Δημοτικού Γραμματέα και του Δημοτικού 
Μηχανικού θα παραμείνουν για το 2024 στα υφιστάμενα 
επίπεδα, όπως μεταφέρθηκαν από τους προηγούμενους 
Δήμους. Για το μισθοδοτικό επίπεδο των θέσεων του 
Δημοτικού Ταμία και του Δημοτικού Υγειονομικού 
Επιθεωρητή, οι οποίες δεν υπάρχουν στον Δήμο 
Αθηένου, θα ενημερωθείτε στο αμέσως επόμενο χρονικό 
διάστημα έτσι ώστε να μπορέσετε να προχωρήσετε με τη 
δημιουργία των θέσεων και ακολούθως με τον καταρτισμό 
και έγκριση των οικείων σχεδίων υπηρεσίας, για να 
καταστεί δυνατή η πλήρωση των θέσεων το συντομότερο 
δυνατό. 

 
Ο Δήμαρχος εξήγησε ότι βρίσκεται σε εξέλιξη η διαδικασία της μόνιμης 
μετακίνησης του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στον Επαρχιακό Οργανισμό Αυτοδιοίκησης 
Λάρνακας (Ε.Ο.Α.Λ.) ως προνοείται από τα Άρθρα 151Α και 151Β του 
Περί Δήμων Νόμου (Ν.52(Ι)/2022) και αφού αυτή ολοκληρωθεί, ο Δήμος 
Αθηένου θα μπορεί να προκηρύξει τη θέση, τονίζοντας ότι δεν μπορεί να 
υπάρξει καμμιά  καθυστέρηση. 
 
Ωστόσο, αναφέρθηκε στην επιστολή του Υπουργείου Εσωτερικών 
ημερομηνίας 11/10/2024 για το ίδιο θέμα, στην οποία διευκρινίζεται ότι:  
 

«3.… εφόσον ληφθεί απόφαση από το Συμβούλιο του 
ΕΟΑ Λάρνακας για τη μόνιμη μεταφορά του υφιστάμενου 
Δημοτικού Μηχανικού στον ΕΟΑ Λάρνακας, και εφόσον 
το Σχέδιο Υπηρεσίας του Δημοτικού Μηχανικού αφορά 
θέση Πρώτου διορισμού, ο Δήμος μπορεί να προχωρήσει 
με τη διαδικασία εξαίρεσης της θέσης από την 
απαγόρευση πλήρωσης κενών θέσεων Πρώτου 
διορισμού, σύμφωνα με τον Περί της Απαγόρευσης 
Πλήρωσης Κενών Θέσεων στο Δημόσιο και στον 
Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα (Ειδικές Διατάξεις) Νόμου του 
2013 (21(Ι)/2013). 
Εφόσον » 
4. Εφόσον εξασφαλιστεί η έγκριση της Κοινοβουλευτικής 
Επιτροπής Οικονομικών και Προϋπολογισμού της 
Βουλής των Αντιπροσώπων, ο Δήμος μπορεί να 
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προκηρύξει τη θέση και να προχωρήσει άμεσα με τη 
διαδικασία πλήρωσής της». 

 
Ο Δήμαρχος εξέφρασε την απογοήτευσή του για τις γραφειοκρατικές 
διαδικασίες που εξακολουθούν να υφίστανται ακόμη και μετά τη 
μεταρρύθμιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και τις σχετικές πρόνοιες της 
Νομοθεσίας. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας πληροφόρησε τα μέλη ότι επικοινώνησε με 
Λειτουργό του Υπουργείου Εσωτερικών και επιβεβαίωσε την υποχρέωση 
του Δήμου Αθηένου να απευθύνει  αίτημα στον Υπουργό Οικονομικών 
για την εξαίρεση της θέσης του Δημοτικού Μηχανικού από την 
απαγόρευση πλήρωσης κενών θέσεων πρώτου διορισμού, έτσι ώστε να 
καταστεί εφικτή  η πλήρωση της εν λόγω θέσης, σύμφωνα με τις πρόνοιες 
του Περί της Απαγόρευσης Πλήρωσης Κενών Θέσεων στο Δημόσιο και 
Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα, Ν.21(Ι)/2013. Διευκρίνισε ότι, ως ορίζεται από 
τον Νόμο,  ο Υπουργός Οικονομικών εφόσον το κρίνει σκόπιμο, 
παραπέμπει το θέμα στο Υπουργικό Συμβούλιο για τη λήψη σχετικής 
απόφασης και ακολούθως η απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου 
υποβάλλεται στην Κοινοβουλευτική Επιτροπή Οικονομικών και 
Προϋπολογισμού για την εξασφάλιση της γραπτής συγκατάθεσής της.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας διευκρίνισε ότι η ίδια διαδικασία 
αποπαγοποίησης θα πρέπει να ακολουθηθεί και για τη θέση του Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την από πλευράς του 
Δήμου Αθηένου άμεση προετοιμασία της διαδικασίας 
και άμεσης δημοσίευσης της προκήρυξης των θέσεων 
του Δημοτικού Μηχανικού (Α9-11-12) και του Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού (Α2-5-7+2) και παράλληλα 
την άμεση προώθηση  του αιτήματος αποπαγοποίησης 
των εν λόγω θέσεων, ως προνοείται από τον Περί της 
Απαγόρευσης Πλήρωσης Κενών Θέσεων στο Δημόσιο 
και Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα, Ν.21(Ι)/2013.Το Δημοτικό 
Συμβούλιο θα τηρείται ενήμερο για όλες τις εξελίξεις. 

 
 

21) Αρ. Θέματος 74/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση για παραλαβή επιστολών από προσωπικό του 

εργατικού τμήματος του Δήμου Αθηένου με αιτήματα 
αναθεώρησης μισθολογικής κλίμακας.  
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Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
έχουν παραληφθεί γραπτές επιστολές από τη Συντεχνία Ημικρατικών, 
Δημοτικών και Κοινοτικών Εργατοϋπαλλήλων Κύπρου με ημερομηνίες 
16/9/2024 και 27/9/2024 με θέμα «Τοποθέτηση του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην 
κλίμακα Ε7» και «Τοποθέτηση του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην κλίμακα Ε8» 
αντίστοιχα και γραπτή επιστολή από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με ημερομηνία 
8/10/2024, μέσω των οποίων ζητούν αναβάθμιση των μισθολογικών 
κλιμάκων τους. 
 
Ο Δήμαρχος πρόσθεσε ότι για το θέμα ανατέθηκε στη Δημοτικό 
Γραμματέα η ετοιμασία εσωτερικού σημειώματος και εισηγήθηκε όπως 
αυτό απασχολήσει το Δημοτικό Συμβούλιο για συζήτηση και λήψη 
απόφασης σε επόμενη συνεδρίασή του.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως 

ετοιμαστεί από τη Δημοτικό Γραμματέα σχετικό 
εσωτερικό σημείωμα και παρουσιαστεί στο Δημοτικό 
Συμβούλιο σε επόμενη συνεδρίαση για συζήτηση και 
λήψη απόφασης.  

 
 
 

22) Αρ. Θέματος 75/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και συζήτηση σε σχέση με το έργο της 

κατασκευής του Νότιου Παρακαμπτήριου Δρόμου Αθηένου 
και την επιστολή του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως 
ημερομηνίας 22/8/2024.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως 
ημερομηνίας 22/8/2024, με θέμα «Κατασκευή του Νότιου 
Παρακαμπτήριου Δρόμου Αθηένου», αντίγραφο της οποίας 
αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη. 
 
Στην παράγραφο 5 της πιο πάνω αναφερόμενης επιστολής ρητά 
αναφέρει ότι: 
 
«…….., η υλοποίηση του εν λόγω Έργου είναι σημαντική τόσο για τον 
Δήμο Αθηένου, όσο και για την ευρύτερη περιοχή, αλλά αυτή μπορεί να 
επιτευχθεί μετά το 2028, τόσο για τεχνικούς όσο και για οικονομικούς 
λόγους». 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα έργα που πρόκειται να υλοποιηθούν το 
επόμενο διάστημα όπως η «Ανάπλαση της Πλατείας Εκκλησιών», η 
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«Διαμόρφωση του κεντρικού δικτύου των οδών Ευαγόρου και Λεωφόρου 
Αρχ. Μακαρίου» και ότι η υλοποίηση των οποίων θα επιβαρύνει τον Δήμο 
Αθηένου οικονομικά με τις συνεισφορές του. Με γνώμονα την οικονομική 
ισορροπία του Δήμου, ζήτησε από τα μέλη να υποβάλουν τις απόψεις 
τους σε σχέση με την προώθηση του έργου κατασκευής του «Νότιου 
Παρακαμπτήριου Δρόμου Αθηένου». 
  
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ, τονίζοντας ότι είναι ύψιστης σημασίας η 
προώθηση του έργου κατασκευής του Νότιου Παρακαμπτήριου Δρόμου 
Αθηένου, τάχθηκε υπέρ της θέσης ότι θα πρέπει να ασκηθούν πιέσεις 
προς το Τμήμα Πολεοδομίας για να επισπευσθεί το έργο. 
 
Το μέλος κ. Πανίκος Κουρσάρης συμφώνησε με τις θέσεις του κ. Μιχάλη 
Μιχαήλ για επίσπευση του έργου και πρόσθεσε ότι ο συγκεκριμένος 
δρόμος έχει υψηλά επίπεδα επικινδυνότητας καθότι τον χρησιμοποιούν 
πεζοί και ποδηλάτες.  
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Στυλιανίδης συμφώνησε με τα πιο πάνω.  
 
Το μέλος κ. Λευτέρης Κόλοκος εξέφρασε την ανησυχία του σε σχέση με 
τις δαπάνες των αναπτυξιακών έργων που θα καλεστεί να καταβάλει  ο 
Δήμος για τη δική του συνεισφορά, σε συνάρτηση με τις περιορισμένες 
οικονομικές δυνατότητες του Δήμου. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι διαχρονικά γίνεται συνετή οικονομική 
διαχείριση, με αποτέλεσμα τη συλλογή κάποιων κεφαλαίων τα οποία 
προορίζονται για την υλοποίηση των αναπτυξιακών έργων του Δήμου. 
Επίσης, αναφέρθηκε στα δάνεια που έχουν συναφθεί μέσω του 
Υπουργείου Εσωτερικών από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων και 
τους ευνοϊκούς για τον Δήμο όρους που παρουσιάζουν. 
 
Ο Δήμαρχος καθησύχασε τα μέλη αναφέροντας ότι αυτή την περίοδο θα 
ετοιμαστεί  ο Προϋπολογισμός του Δήμου Αθηένου με 3ετή χρονικό 
ορίζοντα, σύμφωνα με πρότυπο που θα έπρεπε να είχε αποσταλεί από 
το Υπουργείο Εσωτερικών μέχρι τώρα αλλά υπάρχει σοβαρή 
καθυστέρηση, και θα ληφθούν υπόψη όλα τα οικονομικά δεδομένα των  
αναπτυξιακών έργων. Ο Προϋπολογισμός θα τεθεί προς μελέτη και 
έγκριση  από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα 

πιο πάνω, ομόφωνα εξέφρασε τον προβληματισμό του 
σε σχέση με την γραπτή τοποθέτηση του Τμήματος 
Πολεοδομίας και Οικήσεως για την κατασκευή του 
Νότιου Παρακαμπτήριου Δρόμου Αθηένου μετά το 2028 
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και αποφάσισε όπως ο Δήμος Αθηένου ζητήσει 
επίσπευση της διαδικασίας υλοποίησης του Έργου. 

 
 
 
Στο σημείο αυτό και κατά την εξέταση των θεμάτων του Δημοτικού 
Συμβουλίου στις 24/10/2024, μέσα στην Αίθουσα Συνεδριάσεων 
εισήλθε ο Αντιδήμαρχος Αθηένου κ. Αντώνης Τουλούπης. 
 
 

 
23) Αρ. Θέματος 76/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τις πρόνοιες του Άρθρου 109 του περί Δήμων Νόμου του 
2022, N.52(Ι)/2022, το οποίο προνοεί για τη λειτουργία 
συστήματος εσωτερικού ελέγχου. 

 
Το θέμα παρουσιάστηκε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
Αθηένου στις 1/7/2024 και επανέρχεται μετά από διερεύνηση της 
Δημοτικού Γραμματέα.  
 
Ο Δήμαρχος, υπενθύμισε τα μέλη για τη ληφθείσα απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου στις 1/7/2024, η οποία αναφέρει ότι για σκοπούς 
σύγκρισης και εξαγωγής συμπερασμάτων, πρέπει να γίνει έρευνα της 
ετήσιας δαπάνης που θα απαιτηθεί για την αγορά υπηρεσιών, σε 
συνάρτηση με τη συνολική δαπάνη από την πρόσληψη μόνιμου 
εσωτερικού ελεγκτή.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας πληροφόρησε τα μέλη με τα ακόλουθα:  
- Η προκήρυξη οργανικής θέσης εσωτερικού Ελεγκτή 

προϋποθέτει μισθολογική κλίμακα Α9-11-12, ο οποίος θα 
κοστίζει περίπου €42.000 ετησίως.  

- Η αγορά υπηρεσιών σύμφωνα με σχετική έρευνα αγοράς δεν 
αναμένεται να ξεπεράσει το ποσό των €15.000-€17.000 
ετησίως. 

 
Περαιτέρω, αναφέρθηκε στις πρόνοιες του Άρθρου 109 (2β) του 
περί Δήμων Νόμου του 2022, N.52(Ι)/2022, στο οποίο γίνεται 
αναφορά στη δυνατότητα του Δήμου να καλύψει τη Μονάδα 
Εσωτερικού Ελέγχου μέσω αγοράς υπηρεσιών.  
 

Μονάδα εσωτερικού ελέγχου 
109. 
(2) Χωρίς επηρεασμό της γενικότητας του εδαφίου (1), κάθε δήμος 
συστήνει μονάδα εσωτερικού ελέγχου, εφαρμοζομένων των 
ακόλουθων διατάξεων: 
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(β) Η διεκπεραίωση των δραστηριοτήτων της μονάδας εσωτερικού 
ελέγχου δύναται να αναλαμβάνεται από μόνιμο και εξειδικευμένο 
προσωπικό του δήμου ή/και από εξειδικευμένα άτομα ή 
εξειδικευμένους οίκους, εφόσον η μονάδα εσωτερικού ελέγχου προβεί 
σε αγορά ή μίσθωση υπηρεσιών. 

 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε τα 

πιο πάνω, ομόφωνα έλαβε απόφαση για την 
ετοιμασία των εγγράφων διαγωνισμού για την 
προκήρυξη προσφορών σε σχέση με την «Αγορά 
υπηρεσιών εσωτερικού ελέγχου στον Δήμο 
Αθηένου». Για σκοπούς ετοιμασίας των 
εγγράφων, θα ζητηθεί η συμβολή του Τμήματος 
Εσωτερικού Ελέγχου του Κράτους.  

 
 
 
24) Αρ. Θέματος 77/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: α. Ενημέρωση για την έναρξη λειτουργίας του γραφείου 

εξυπηρέτησης πολιτών από τον ΕΟΑΛ μέσα στο κτίριο του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου. 
β. Εξέταση και έγκριση της Σύμβασης παραχώρησης χρήσης 
του χώρου. 

 
α.  Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα 
μέλη ότι από τις 3/9/2024 έχει τεθεί σε λειτουργία Γραφείο Εξυπηρέτησης 
Πολιτών (ΓΕΠ) στην Αθηένου, υλοποιώντας τη δέσμευση του 
Επαρχιακού Οργανισμού  Αυτοδιοίκησης Λάρνακας προς τον Δήμο 
Αθηένου για άμεση, εύκολη και ταχεία πρόσβαση των κατοίκων στις 
υπηρεσίες τις οποίες παρέχει ο οργανισμός. 
 
Το ΓΕΠ θα λειτουργεί κάθε Τρίτη από τις 7:45π.μ. μέχρι τις 1:30μ.μ. στο 
κτίριο του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου Αθηένου, όπου 
παραχωρήθηκε γραφειακός χώρος στην υποδοχή. 
 
Έχει παρατηρηθεί ωστόσο μαζική προσέλευση δημοτών, με αποτέλεσμα 
να παρατηρείται καθυστέρηση στην εξυπηρέτησή τους και ένταση, ειδικά 
μετά και την πρόσφατη έκδοση των πρώτων τιμολογίων 
υδατοπρομήθειας από πλευράς του ΕΟΑΛ. 
 
Ο Δήμαρχος επεσήμανε δε ότι ένας λόγος για την αναστάτωση που 
προκαλείται είναι ότι δεν έχει ενημερωθεί το κοινό από πλευράς του 
Ε.Ο.Α.Λ. μέσω επίσημης ανακοίνωσης, για τον τρόπο χρέωσης, τη 
δυνατότητα υποβολής ενστάσεων, τυχόν ειδική τιμολόγηση με κοινωνικά 
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κριτήρια και άλλα θέματα, παρόλο που αυτό είχε  αποφασιστεί από το 
Συμβούλιο του Οργανισμού.  
 
Τελικά, σχετική ανακοίνωση διανεμήθηκε από πόρτα σε πόρτα μέσα στην 
Αθηένου, μόλις την προηγούμενη μέρα της συνεδρίασης. 
 
Για σκοπούς μελέτης και χειρισμού των προβλημάτων υδατοπρομήθειας 
που προκύπτουν και απασχολούν τον Ε.Ο.Α.Λ., έχει ορισθεί 
Υποεπιτροπή, έτσι, αναμένεται το επόμενο διάστημα να υπάρξουν 
σημαντικές ρυθμίσεις.  
 
Επιπρόσθετα, για αυτό το χρονικό διάστημα που έχουν εκδοθεί τα 
τιμολόγια κατανάλωσης υδατοπρομήθειας και υπάρχει σοβαρή ανάγκη ο 
κόσμος να εξυπηρετηθεί, έχει αποφασιστεί ότι το ΓΕΠ στην Αθηένου θα 
λειτουργήσει με πρόσθετη  μέρα εξυπηρέτησης, πριν τη λήξη των 
τιμολογίων που είναι στις 5/11/2024. 
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση και εξέφρασαν την ικανοποίησή τους με τους 
χειρισμούς που έχουν γίνει.  
 
β. Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το θέμα (β) πιο πάνω, πληροφόρησε τα 
μέλη ότι σχετικό προτεινόμενο Συμφωνητικό Έγγραφο Παραχώρησης 
Χρήσης Χώρου αποστάληκε ηλεκτρονικά στον Δήμο, για σκοπούς 
ελέγχου και υποβολής απόψεων. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας παρουσίασε τις πρόνοιες του Συμφωνητικού 
Εγγράφου, οι οποίες κατά την άποψή της, χρίζουν μελέτης από το 
Δημοτικό Συμβούλιο.  
 
Συγκεκριμένα, αναφέρθηκε στις πιο κάτω πρόνοιες, τις οποίες το 
Δημοτικό Συμβούλιο εξέτασε και έλαβε τις αντίστοιχες αποφάσεις: 
 
2. ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗ ΧΡΗΣΗΣ ΧΩΡΟΥ ΚΑΙ ΣΥΝΑΦΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
 
2.2.  
 
2.3. Επιπροσθέτως των όσων αναγράφονται στους όρους 2.1 και 2.2. 

ανωτέρω, ο Δήμος θα παρέχει στον Οργανισμό τη δυνατότητα 
χρήσης του χρηματοκιβωτίου του Δήμου, με σκοπό τη φύλαξη του 
ταμείου του Οργανισμού. Προς τον σκοπό αυτό, ο Δήμος 
υποχρεούται να λάβει τα κατάλληλα μέτρα ασφαλείας για 
προστασία του χρηματοκιβωτίου και/ή των χρημάτων που 
βρίσκονται σε αυτό από κλοπή, παράνομη ή μη εξουσιοδοτημένη 
πρόσβαση, απώλεια ή καταστροφή, περιλαμβανομένου του 
περιορισμού της πρόσβασης στο χρηματοκιβώτιο μόνο σε 
εξουσιοδοτημένο προσωπικό. 
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Απόφαση 1:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 
αποφάσισε όπως μην αποδεκτεί και απαλειφθεί η 
συγκεκριμένη πρόνοια αρ. 2.2.3. από τη Σύμβαση.  

 
6. ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ ΔΗΜΟΥ 
 
6.6.4. Ο Δήμος υποχρεούται να επιτρέψει στον Οργανισμό να 

τοποθετήσει πινακίδες και/ή σημάνσεις, τόσο εντός όσο και εκτός 
του κτηρίου στο οποίο βρίσκεται ο Χώρος, οι οποίες θα 
περιλαμβάνουν την ονομασία του Οργανισμού και/ή 
οποιεσδήποτε άλλες πληροφορίες τις οποίες θα κρίνει ο 
Οργανισμός, με σκοπό την ενημέρωση του κοινού. 

 
Απόφαση 2:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα ζήτησε 

όπως προστεθεί στο τέλος της παραγράφου, η φράση 
«Αυτό θα μπορεί να γίνει αφού ληφθεί η σχετική 
γνώμη και συγκατάθεση του Δήμου». 

 
6. ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ ΔΗΜΟΥ 

 
6.6. Ο Δήμος υποχρεούται να λαμβάνει τα απαραίτητα μέτρα ασφαλείας, 

με σκοπό την προστασία των περιουσιακών στοιχείων του 
Οργανισμού τα οποία θα βρίσκονται στο Χώρο, από κλοπή, 
παράνομη ή μη εξουσιοδοτημένη πρόσβαση, απώλεια, ή 
καταστροφή. 

 
Απόφαση 3:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 

αποφάσισε όπως διερευνήσει το θέμα με την 
ασφαλιστική Eταιρεία «Trust International Insurance 
Company Ltd» με την οποία ο Δήμος έχει συνάψει 
Συμφωνία για την «Aσφάλιση της περιουσίας και 
ασφάλιση αστικής ευθύνης του Δήμου Αθηένου» και 
ανάλογα να γίνει χειρισμός.  

 
 
 
25) Αρ. Θέματος 78/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με τα καθήκοντα και τις αρμοδιότητες 

του Αντιδημάρχου Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος, αναφερόμενος στην εκλογή Αντιδημάρχων και την άσκηση  
αρμοδιοτήτων από πλευράς τους, ως προνοείται από τη Νομοθεσία, 
έκανε λόγο για διάφορα ερωτηματικά που υπάρχουν αναφορικά με τον 
τρόπο εφαρμογής του Νόμου, κυρίως  στους μητροπολιτικούς Δήμους 
στους οποίους ο Δήμαρχος ασκεί και εκτελεί καθήκοντα, ενώ αντίθετα 
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κάτι τέτοιο δεν συμβαίνει με τους Αντιδημάρχους οντοτήτων οι οποίες 
συνενώθηκαν με μητροπολιτικούς Δήμους, όπως π.χ. με το Αβδελλερό. 
 
Συγκεκριμένα, στο Άρθρο 63 του περί Δήμων Νόμου του 2022 
(52(I)/2022) προνοείται ότι οι Αντιδήμαρχοι επικουρούν τον Δήμαρχο 
κατά την εκτέλεση των καθηκόντων του και προεδρεύουν της Δημοτικής 
Επιτροπής του Δημοτικού τους Διαμερίσματος. Οι Αντιδήμαρχοι, χωρίς 
επηρεασμό των εξουσιών του Δημάρχου, ο οποίος προΐσταται των 
υπηρεσιών του Δήμου, ασκούν τις κατά τόπο αρμοδιότητες που τους 
μεταβιβάζει με απόφασή του ο Δήμαρχος, αναφορικά με το Δημοτικό 
Διαμέρισμα στο οποίο εκλέχθηκαν. 
 
Περαιτέρω, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι έχει πληροφορίες ότι το όλο θέμα  
συζητείται στην Ένωση Δήμων και το Υπουργείο Εσωτερικών, με σκοπό 
την προώθηση τροποποιήσεων στο Νόμο. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι με οδηγίες του ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
εξακολουθεί να εκτελεί όλα του τα καθήκοντα, ως ήταν προηγουμένως 
στη θέση του Κοινοτάρχη Αβδελλερού. 
 
Για το Δημοτικό Διαμέρισμα Αθηένου, ο Δήμαρχος αναφέρθηκε σε 
συνάντηση που είχε με τον Αντιδήμαρχο Αθηένου, κατά την οποία 
συζητήθηκε το όλο θέμα και έχει αποφασιστεί ότι συγκεκριμένα ζητήματα 
που παρουσιάζονται αυτή την περίοδο, όπως για παράδειγμα ο 
αναγκαίος εξοπλισμός της Δημοτικής Αγοράς και άλλα που θα του 
ανθέτει θα τύχουν χειρισμού από τον Αντιδήμαρχο Αθηένου. Επίσης, έχει 
ζητηθεί να του παραχωρηθεί γραφείο στο κτίριο του Καλλινίκειου 
Δημοτικού Μεγάρου Αθηένου, κάτι το οποίο έχει ήδη υλοποιηθεί και είναι 
στη διάθεσή του.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ανέφερε ότι από την αρχή της θητείας του έχει 
θέσει τον εαυτό του στη διάθεση του Δημάρχου για όποια ζητήματα 
προκύπτουν και αυτό επαναλαμβάνει και τώρα. 
 
Οι συναντήσεις και συζητήσεις με τον Δήμαρχο Αθηένου έγιναν με δική 
του πρωτοβουλία  και δήλωσε ότι ο,τιδήποτε του ανατεθεί από τον 
Δήμαρχο, ως ορίζει ο Νόμος, θα το αναλάβει και θα το προωθήσει με 
κάθε υπευθυνότητα.  
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση για τα πιο πάνω.  
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26) Αρ. Θέματος 79/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 

Θέμα:  Εξέταση επιστολής της δημοτικής ομάδας ΑΚΕΛ Αθηένου 
ημερομηνίας 19/9/2024. Αντίγραφο της επιστολής 
επισυνάπτεται. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής της δημοτικής ομάδας ΑΚΕΛ Αθηένου, που 
στάλθηκε ηλεκτρονικά στα μέλη στις 27/9/2024, με θέμα τις φθορές που 
παρατηρούνται τις τελευταίες βδομάδες στο δίκτυο υδατοπρομήθειας 
στην περιοχή Αθηένου και προτείνονται εισηγήσεις για βελτίωση της 
υφιστάμενης κατάστασης.  
 
Ο Δήμαρχος, αναφερόμενος στο περιεχόμενο της επιστολής, υπενθύμισε 
τα μέλη για το γεγονός ότι τα όποια προβλήματα υδροδότησης 
προκύπτουν, θα εξετασθούν από υποεπιτροπή του Ε.Ο.Α.Λ. που έχει 
συσταθεί για τον σκοπό αυτό.  
 
Έχει διευθετηθεί και έχει προγραμματιστεί επίσημη επίσκεψη 
αντιπροσωπείας του ΑΚΕΛ με την Τοπική Επιτροπή του ΑΚΕΛ Αθηένου 
στις 20/11/2024 και ώρα 7:00μ.μ., για συνάντηση και συζήτηση με το 
Δημοτικό Συμβούλιο. 
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση για τα πιο πάνω.  
 
 
 
27) Αρ. Θέματος 80/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Κοιμητήριο. Ενημέρωση μελών για τη συνάντηση που 

πραγματοποιήθηκε στις 4/10/2024 στα γραφεία του 
Δήμου με εκπροσώπους του Υπουργείου Εξωτερικών 
και των Ηνωμένων Εθνών.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
πραγματοποιήθηκε σύσκεψη στις 4/10/2024 στα γραφεία του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου με εκπροσώπους του Υπουργείου 
Εξωτερικών, τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, και εκπροσώπους των 
Ηνωμένων Εθνών, στην παρουσία του Αντιδήμαρχου Αθηένου κ. Αντώνη 
Τουλούπη και των δημοτικών συμβούλων κ. Στέλιου Κοραή, κ. Γιάννη 
Παπουή, κ. Λευτέρη Κόλοκου και κ. Γιόλας Πάντζιαρου και της Δημοτικού 
Γραμματέα. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε γενικά στη θετική αντιμετώπιση του ζητήματος 
από την πλευρά των Ηνωμένων Εθνών, ενώ αναμένεται η τελική τους 
τοποθέτηση προσεχώς.  
 



Σελίδα 37 από 55 

Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου επιβεβαίωσε την πιο πάνω αναφορά του 
Δημάρχου και πρόσθεσε ότι σε συνέχεια της σύσκεψης 
πραγματοποιήθηκε επιτόπια επίσκεψη στον προτεινόμενο χώρο και  
τέθηκε υπό συζήτηση κατά πόσον η δημιουργία του νέου Κοιμητηρίου 
Αθηένου θα παρεμποδίζει καθ’ οποιονδήποτε τρόπο τη χρήση του 
δρόμου από πλευράς των Ηνωμένων Εθνών.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου τους ενημέρωσε ότι τέτοιο ενδεχόμενο δεν θα 
υπάρξει, αφού θα δημιουργηθούν κατάλληλοι χώροι στάθμευσης για τη 
χρήση του νέου Κοιμητηρίου Αθηένου από το κοινό.  
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς παρέπεμψε τα μέλη στις απόψεις που 
κατατέθηκαν γραπτώς μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στις 2/10/2024 
και ζήτησε όπως ενημερωθεί επί τούτου, τονίζοντας ότι το θέμα 
ασφάλειας στην περιοχή είναι ύψιστης σημασίας.  
 
Ο Δήμαρχος, σε απάντηση του πιο πάνω, ανέφερε ότι στη σύσκεψη δεν 
τέθηκαν προς συζήτηση θέματα που αφορούν την ασφάλεια, αφού 
εξάλλου δεν υπήρξε απόφαση από το Δημοτικό Συμβούλιο για να τεθεί 
ενώπιον της σύσκεψης τέτοιο θέμα και γιατί ενδεχομένως αυτό θα ήταν 
ενάντια στην έκβαση  του αιτήματος από πλευράς των Ηνωμένων Εθνών. 
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Στυλιανίδης υπέβαλε ερώτημα κατά πόσον έχουν 
προωθηθεί από πλευράς του Δήμου η γεωλογική έρευνα και η 
αξιολόγηση σε σχέση με την καταλληλόλητα του εδάφους.  
 
Ο Δήμαρχος, σε απάντηση του πιο πάνω, ανέφερε ότι αυτό θα 
προχωρήσει όταν υπάρξει τελεσίδικη κατάληξη για την κατασκευή του 
νέου Κοιμητηρίου Αθηένου στον συγκεκριμένο χώρο ή όχι. 
 
Το θέμα θα επανέλθει.   
 
 
 
28) Αρ. Θέματος 81/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης για τη 

συμμετοχή του Δήμου στις εκδηλώσεις υποστήριξης της 
υποψηφιότητας της Λάρνακας για την Ευρωπαϊκή 
Πολιτιστική Πρωτεύουσα 2030. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη για 
την υποψηφιότητα της Λάρνακας για τον τίτλο της Πολιτιστικής 
Πρωτεύουσας της Ευρώπης 2030 και τη συμμετοχή για ανάπτυξη και 
προβολή ολόκληρης της Επαρχίας Λάρνακας.  
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Σχετικές συσκέψεις κατά τις οποίες συζητήθηκε και επεξηγήθηκε το θέμα 
έχουν πραγματοποιηθεί και συμμετείχαν ο Δήμαρχος Αθηένου και η 
πρώην Πρόεδρος της Πολιτιστικής Επιτροπής του Δήμου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου σε συνεδρίασή του στις 11/7/2023,  
ομόφωνα αποφάσισε τη συνεργασία του Δήμου και την οικονομική 
συνεισφορά ύψους €15.000, προκειμένου να μεγιστοποιηθεί η 
δυνατότητα επιτυχίας της υποψηφιότητας της Λάρνακας 2030 για 
Πολιτιστική Πρωτεύουσα της Ευρώπης. Η δαπάνη αυτή έχει ληφθεί 
υπόψη και έχει υπολογιστεί κατά την προετοιμασία του Προϋπολογισμού 
2024. Παράλληλα, λήφθηκε απόφαση όπως γίνουν ενέργειες για 
εξασφάλιση χορηγιών συνολικού ύψους €10.000 περίπου από ιδιώτες / 
στελέχη επιχειρήσεων που είτε δραστηριοποιούνται στην Αθηένου, είτε 
έχουν έδρα την Αθηένου, είτε ανήκουν σε Αθηενίτες. 
 
Μέχρι σήμερα η καταβολή χορηγίας προς τον Δήμο Αθηένου για τον 
σκοπό αυτό έγινε από Εταιρείες που δραστηριοποιούνται στην Αθηένου, 
για το ποσό των €2.000 από την Εταιρεία G.H. MY GAS LTD και το ποσό 
των €2.000 από την Εταιρεία «Τυροκομείο Α/φοί Πάντζιαρου Λτδ». 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε από τα μέλη τη δική τους συνεισφορά στην εξεύρεση 
χορηγών, έτσι ώστε να επιτευχθεί ο στόχος για συμπλήρωση του ποσού 
και ανέφερε ότι το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ έχει συμβάλει σ’ αυτό, 
επιδίδοντας επιστολές που ετοίμασε ο Δήμαρχος σε δυνητικούς 
χορηγούς. 
 
Ο κ. Λευτέρης Κόλοκος προσφέρθηκε να συνεργασθεί με τον κ. Μιχάλη 
Μιχαήλ για να προσεγγισθούν δυνητικοί χορηγοί και να μαζευτεί και το 
υπόλοιπο ποσό.  
 
Επίσης, ο Δήμαρχος έκανε αναφορά σε σχετική απόφαση που λήφθηκε 
στις 13/6/2023, όπως ο Δήμος Αθηένου για σκοπούς συνεργασίας με τον 
Οργανισμό Πολιτιστικής Πρωτεύουσας της Ευρώπης – Λάρνακας 2030, 
χωρίς την οποιαδήποτε οικονομική συνεισφορά, διαθέσει προς 
εξυπηρέτηση των σκοπών του αναφερόμενου Οργανισμού, τα κτίρια του 
Δήμου, καθώς και άλλους δημόσιους χώρους που θα κριθούν κατάλληλοι 
και διαθέτοντας σε ένδειξη καλής συνεργασίας και υποστήριξης του 
Οργανισμού ανθρώπινο δυναμικό και άλλες βοήθειες σ’ ό,τι αφορά τη 
διοργάνωση εκδηλώσεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα επιβεβαίωσε:  
α. Τη συνεργασία του Δήμου και την οικονομική 

συνεισφορά ύψους €15.000, προκειμένου να 
μεγιστοποιηθεί η δυνατότητα επιτυχίας της 
υποψηφιότητας της Λάρνακας 2030 για Πολιτιστική 
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Πρωτεύουσα της Ευρώπης και την καταβολή του εν 
λόγω ποσού.  
Παράλληλα, να γίνουν ενέργειες για εξασφάλιση 
χορηγιών του υπόλοιπου ποσού, δηλαδή 
τουλάχιστον €6.000 από ιδιώτες / στελέχη 
επιχειρήσεων που είτε δραστηριοποιούνται στην 
Αθηένου, είτε έχουν έδρα την Αθηένου, είτε 
ανήκουν σε Αθηενίτες. 

β. Για σκοπούς συνεργασίας με τον Οργανισμό 
Πολιτιστικής Πρωτεύουσας της Ευρώπης – 
Λάρνακας 2030, χωρίς την οποιαδήποτε οικονομική 
συνεισφορά, διαθέσει προς εξυπηρέτηση των 
σκοπών του αναφερόμενου Οργανισμού, τα κτίρια 
του Δήμου καθώς και άλλους  δημόσιους χώρους 
που θα κριθούν κατάλληλοι και διαθέτοντας σε 
ένδειξη καλής συνεργασίας και υποστήριξης του 
Οργανισμού ανθρώπινο δυναμικό και άλλες 
βοήθειες σ’ ό,τι αφορά τη διοργάνωση 
εκδηλώσεων. 

 
 
 
29) Αρ. Θέματος 82/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για τη διαμόρφωση 

πολιτικής σε σχέση με την παραχώρηση των δημοτικών 
κτιρίων για χρήση σε τρίτους. 

 
Ο Δήμαρχος, αναφερόμενος στο πιο πάνω θέμα, έθεσε προς συζήτηση 
και λήψη απόφασης την παραχώρηση των δημοτικών κτιρίων για χρήση 
σε τρίτους και ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, με τη διαφωνία του κ. 

Δημήτρη Ιεροδιακόνου, αποφάσισε όπως τα δημοτικά 
κτίρια και εγκαταστάσεις δεν μπορούν να 
παραχωρούνται  σε πολιτικά κόμματα για την 
πραγματοποίηση κομματικού χαρακτήρα 
εκδηλώσεων, ούτε  και σε οποιοδήποτε άλλο φορέα ή  
άτομο για την πραγματοποίηση εκδήλωσης με πολιτικό 
περιεχόμενο.  

 
Το μέλος κ. Δημήτρης Ιεροδιακόνου ανέφερε ότι τουλάχιστον η χρήση 
του κτιρίου «Youth House of Art and Culture» (Πολυκέντρο Νεότητας 
Αθηένου), δεν θα έπρεπε να τυγχάνει οποιουδήποτε περιορισμού, αφού 
το σκεπτικό διαμόρφωσης του εν λόγω κτιρίου, όπως ορίστηκε στο 
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Πρόγραμμα Young Cities το οποίο και συγχρηματοδοτήθηκε από την 
Εθνική Αρχή Στοιχημάτων και τον Οργανισμό Νεολαίας Κύπρου και 
εκπονήθηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο Νεολαίας Αθηένου, ήταν η 
ελεύθερη πρόσβαση δημοτών σ΄ αυτό.  
 
 
 
30) Αρ. Θέματος 83/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με τη διαχείριση 

αιτημάτων χρήσης οδικού δικτύου για διοργάνωση 
αγώνων ράλλυ και έκδοση απόφασης πολιτικής.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα και με αφορμή την 
πρόσφατη διοργάνωση αγώνων ράλλυ στην περιοχή, υπέβαλε εισήγηση 
όπως ο Δήμος απαιτεί από τους διοργανωτές την κατάθεση τραπεζικής  
εγγυητικής ως αντιστάθμισμα της αξίας των φθορών που θα υποστεί το 
δίκτυο λόγω χρήσης από τα οχήματα κατά τη διεξαγωγή των αγώνων του 
ράλλυ. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως ο Δήμος απευθυνθεί γραπτώς σ’ όλους τους 
οργανωμένους φορείς και διοργανωτές αγώνων 
ταχύτητας - ράλλυ και ενημερωθούν για την ανάγκη 
εξασφάλισης πριν από τη διενέργεια αγώνα στην 
περιοχή, έγκρισης από την Τοπική Αρχή και για την 
υποχρέωσή τους για κατάθεση τραπεζικής εγγύησης 
ύψους €5.000 προς όφελος του Δήμου Αθηένου, 
τουλάχιστον 1 ημέρα προηγουμένως. Στην περίπτωση 
που επισυμβούν και επιβεβαιωθούν από την Τεχνική 
Υπηρεσία του Δήμου φθορές/ καταστροφή στο οδικό 
δίκτυο  της διαδρομής που θα χρησιμοποιηθεί και αυτή  
θα εμπίπτει στα όρια του Δήμου Αθηένου, θα δίνεται 
προθεσμία  15 ημερών για να διορθώνεται, διαφορετικά 
θα χρησιμοποιείται η τραπεζική εγγύηση ή μέρος της 
για να γίνουν από τον Δήμο οι διορθώσεις.  
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31) Αρ. Θέματος 84/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση για την παραχώρηση της Κλειστής Αίθουσας 

Αθλοπαιδειών στην ΑΕΚ Λάρνακας, δύο φορές την βδομάδα, 
για σκοπούς προπονήσεων της ομάδας Futsal. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
η ομάδα ποδοσφαίρου σάλας ΑΕΚ Λάρνακας, έχει υποβάλει γραπτό 
αίτημα για χρήση της Κλειστής Αίθουσας «Τάσσος Παπαδόπουλος» για 
σκοπούς προπονήσεων της ομάδας, το οποίο ο Δήμος αποδέχθηκε, 
έπειτα από έλεγχο διαθεσιμότητας της Αίθουσας και σύμφωνα με το 
υφιστάμενο πρόγραμμα χρήσης της. 
 
Τα δικαιώματα χρήσης της Αίθουσας ως αντιστάθμισμα των λειτουργικών 
εξόδων έχουν υπολογιστεί στο ποσό των €300 μηναίως, για χρήση της 
Κλειστής Αίθουσας «Τάσσος Παπαδόπουλος» δύο φορές τη βδομάδα. 
Στην ομάδα έχουν γίνει συστάσεις για προστασία του γηπέδου και κάθε 
εξοπλισμού που θα χρησιμοποιείται καθ’ όλη τη διάρκεια των 
προπονήσεων. 
 
Περαιτέρω, σε περίπτωση που ζητείται από την εν λόγω ομάδα, 
επιπρόσθετα και μεμονωμένα η χρήση της Αίθουσας, τα δικαιώματα 
καθορίστηκαν σε 40 ευρώ ανά προπόνηση/αγώνα. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα έδωσε καλυπτική 

απόφαση για την παραχώρηση της Κλειστής Αίθουσας 
Αθλοπαιδιών «Τάσσος Παπαδόπουλος» στην ομάδα 
ποδοσφαίρου σάλας ΑΕΚ Λάρνακας, δύο φορές την 
βδομάδα για την αγωνιστική περίοδο 2024, έναντι €300 
μηνιαίως. Για μεμονωμένη χρήση της Αίθουσας τα 
δικαιώματα καθορίστηκαν σε 40 ευρώ ανά 
προπόνηση/αγώνα. 
Το θέμα θα επανέλθει για συζήτηση και λήψη απόφασης 
για αναθεώρηση των δικαιωμάτων για την επόμενη 
αγωνιστική περίοδο, κατά το έτος 2025. 
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32) Αρ. Θέματος 85/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Εξέταση επιστολής ημερομηνίας 24/7/2024 της Προέδρου 

της Σχολικής Εφορείας Αθηένου με θέμα «Αμοιβή 
συντηρητή κατά τις εκδηλώσεις που διοργανώνει ο Δήμος 
Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εξήγησε στα μέλη ότι όπως 
προκύπτει από το περιεχόμενο της επιστολής που στάλθηκε από την 
Πρόεδρο της Σχολικής Εφορείας Αθηένου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στις 24/7/2024, 
με θέμα «Αμοιβή συντηρητή κατά τις εκδηλώσεις που διοργανώνει ο 
Δήμος Αθηένου», ο Δήμος δεν θα καταβάλλει χρέωση ενοικίου για τις 
εκδηλώσεις που διοργανώνει στην Αίθουσα, ωστόσο ζητείται να 
καταβάλλει το ποσό των €30 για κάθε  πρώτη ώρα χρήσης της Αίθουσας 
και €10 για τις επόμενες ώρες την ημέρα της κάθε εκδήλωσης και €10 
ανά ώρα σε περίπτωση πρόβας.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη το 

περιεχόμενο της πιο πάνω αναφερόμενης επιστολής, 
ομόφωνα αποδέχθηκε την υποχρέωση καταβολής 
ποσού €30 για την πρώτη ώρα χρήσης της Αίθουσας 
και €10 για τις επόμενες ώρες που θα απαιτηθούν κατά 
την ημέρα διεξαγωγής εκδήλωσης και €10 ανά ώρα σε 
περίπτωση πρόβας για κάθε εκδήλωση που θα 
πραγματοποιεί ο Δήμος Αθηένου στην Αμφιθεατρική 
Αίθουσα «Νίκος Μουγιάρης», με δικαιούχο τον 
εκάστοτε υπεύθυνο συντηρητή της. 

 
  
 
33) Αρ. Θέματος 86/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Εξέταση επιστολής του Αθλητικού Συλλόγου Οθέλλος 

Αθηένου ημερομηνίας 2/10/2024, με θέμα «Φορολογίες 2023-
2024». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εξήγησε στα μέλη ότι όπως 
προκύπτει από το περιεχόμενο της επιστολής που στάλθηκε από τον 
Αθλητικό Σύλλογο «ΟΘΕΛΛΟΣ» Αθηένου στις 2/10/2024, με θέμα 
«Φορολογίες 2023-2024», το Σωματείο απευθύνει αίτημα για τη 
διαγραφή των φορολογιών τόσο του 2024 όσο και του 2023. 
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Αντίγραφο της επιστολής αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα και ειδικά αποφάσισε 

τη διαγραφή όλων των ανεξόφλητων ποσών που 
εκκρεμούν σε σχέση με χρεώσεις φορολογιών (σκύβαλα 
και δικαιώματα άδειας λειτουργίας) μέχρι και το 2024, 
για τα καφενεία που διατηρούν οι πιο κάτω φορείς και 
επιπρόσθετα ομόφωνα αποφάσισε τη διαγραφή τους 
από το φορολογικό μητρώο του Δήμου Αθηένου, ως   
ένδειξη οικονομικής τους στήριξης από πλευράς του 
Δήμου. 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΟΘΕΛΛΟΣ" – ΟΙΚΗΜΑ 
- ΓΕΩΡΓΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΡΕΑ" 
- ΛΑΪΚΕΣ ΟΡΓΑΝΩΣΕΙΣ ΑΘΗΕΝΟΥ - ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΠΕΟ 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΓΟΛΓΟΙ" 
- ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ "ΠΡΟΟΔΟΣ" 

 
 
 
34) Αρ. Θέματος 87/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Εξέταση επιστολής του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Διευθυντή της 

Εταιρείας «Γ. Αδάμου & Υιός Λτδ», ημερομηνίας 9/9/2024 με 
θέμα «Ασφαλτόστρωση δρόμου παρόδου Αρχιεπισκόπου 
Μακαρίου Γ’ στην Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εξήγησε στα μέλη ότι για το 
αίτημα που έχει υποβάλει ο Διευθυντής της Εταιρείας «Γ. Αδάμου & Υιός 
Λτδ» μέσω γραπτής επιστολής ημερομηνίας 9/9/2024, με θέμα 
«Ασφαλτόστρωση δρόμου παρόδου Αρχιεπισκόπου Μακαρίου Γ’ στην 
Αθηένου», έχει ήδη προβεί σε αποστολή επιστολής προς την Υπουργό 
Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος για έγκριση 
πρόσθετης χορηγίας για ασφαλτόστρωση του αναφερόμενου δρόμου 
που οδηγεί προς το πουργουροποιείο της εν λόγω Εταιρείας. 
 
Αντίγραφο της πιο πάνω αναφερόμενης επιστολής αποστάλθηκε στα 
μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση.  
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35) Αρ. Θέματος 88/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Εξέταση επιστολής ιδιοκτητών παραπλήσιων τεμαχίων 

του προσωρινού Καταφυγίου Σκύλων Αθηένου 
ημερομηνίας 2/9/2024, με θέμα «Ένσταση σε 
προτεινόμενη λειτουργία καταφυγίου αδέσποτων 
σκύλων».  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής που υποβλήθηκε στον Δήμο από τους 
ιδιοκτήτες παραπλήσιων τεμαχίων του προσωρινού Καταφυγίου Σκύλων 
Αθηένου ημερομηνίας 2/9/2024, με θέμα «Ένσταση σε προτεινόμενη 
λειτουργία καταφυγίου αδέσποτων σκύλων». 
 
Αντίγραφο της πιο πάνω αναφερόμενης επιστολής αποστάλθηκε στα 
μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων από την οποία 
διαφάνηκε προβληματισμός των μελών. 
 
Το θέμα παραπέμφθηκε στην Επιτροπή Καταφυγίου Σκύλων Αθηένου 
για συζήτηση.  
 
Το θέμα θα επανέλθει.  
 
 
 
36) Αρ. Θέματος 89/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 
 
Θέμα: Εξέταση επιστολής της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ημερομηνίας 

16/9/2024, σε σχέση με την οργάνωση εκδήλωσης υπό την 
αιγίδα του Δήμου και οικονομική στήριξη. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ημερομηνίας 16/9/2024, με 
θέμα την οικονομική στήριξη και με αίτημα  να τεθεί υπό την αιγίδα του 
Δήμου η μουσική εκδήλωση που θα πραγματοποιήσει το ωδείο 
«Diapason Music Lab» περί τις αρχές Απριλίου 2025 στην Αμφιθεατρική 
Αίθουσα «Νίκος Μουγιάρης», με τη συμμετοχή παιδιών από το μουσικό 
εργαστήρι, παιδιά από το νηπιαγωγείο «Ηλιαχτίδες Μάθησης» και τη 
Χορωδία του Δημοτικού Πολιτιστικού Ομίλου Αθηένου. 
 
Αντίγραφο της επιστολής αποστάληκε στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη, για ενημέρωση και μελέτη.  
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Το περιεχόμενο της επιστολής είναι ευνόητο.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, από την οποία 
διαφάνηκε προβληματισμός των μελών κυρίως για το γεγονός ότι τυχόν 
οικονομική στήριξη από πλευράς του Δήμου σε εκδηλώση που 
πραγματοποιείται  από ιδιωτικό φορέα, θα αποτελέσει προηγούμενο και 
για άλλους φορείς.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε όλα 

τα πιο πάνω και στηριζόμενο στο γεγονός ότι στη 
μουσική εκδήλωση που προγραμματίζει το μουσικό 
ωδείο «Diapason Music Lab», θα συμμετέχει μεγάλος 
αριθμός παιδιών της περιοχής, καθώς  και η Χορωδία 
του Δημοτικού Πολιτιστικού Ομίλου Αθηένου, 
ομόφωνα ειδικά αποφάσισε την καταβολή του 
συμβολικού ποσού των €150. 

 
Σημείωση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου διευκρίνισε ότι 

οποιαδήποτε πρόταση υποβάλλεται από ιδιωτικούς / 
οργανωμένους ή άλλους φορείς για οικονομική 
στήριξη για σκοπούς πραγματοποίησης εκδήλωσης, 
θα εξετάζεται ξεχωριστά και ανά περίπτωση.  

 
 
 

37) Αρ. Θέματος 90/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

την πρόταση του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για καθορισμό της 30ης 
Σεπτεμβρίου ως ετήσιας μέρας Προσκόπων Αθηένου.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στην 
πρόταση που υποβλήθηκε από τον απόδημο Αθηενίτη ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ο 
οποίος διετέλεσε ένας από τους ιδρυτές του Συστήματος Προσκόπων 
στην Αθηένου, όπως οριστεί και καθιερωθεί κάθε έτος η 30η Σεπτεμβρίου 
ως ημέρα προσκοπισμού. 
 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη η πρόταση γίνεται με αφορμή το 
γεγονός ότι φέτος το 68ο Σύστημα Προσκόπων γιορτάζει την 65η επέτειο 
από την ίδρυσή του. Περαιτέρω διευκρίνισε ότι δεν είναι αρμοδιότητα του 
Δήμου ο καθορισμός μέρας για συγκεκριμένο εορτασμό, αλλά αυτή η 
αρμοδιότητα ανήκει στους εκάστοτε φορείς ή και το κράτος. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
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Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε τα πιο 

πάνω, αποφάσισε να μη φέρει ένσταση στην 
υλοποίηση της πρότασης που  υποβλήθηκε από τον 
απόδημο Αθηενίτη ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, δηλαδή για 
καθορισμό της 30ης Σεπτεμβρίου κάθε έτους ως ημέρα 
προσκοπισμού στην Αθηένου, αλλά διευκρίνισε ότι το 
θέμα θα παραπεμφθεί για περαιτέρω συζήτηση και 
λήψη απόφασης από το 68ο Σύστημα Προσκόπων 
Αθηένου. Το Δημοτικό Συμβούλιο θα στηρίζει τις 
εκδηλώσεις που θα πραγματοποιούνται για τον σκοπό 
αυτό. 

 
 
 

38) Αρ. Θέματος 91/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 

Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
επιστολή του 68ου Συστήματος Προσκόπων Αθηένου, με 
ημερομηνία παραλαβής 24/9/2024. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του 68ου Συστήματος Προσκόπων Αθηένου, 
με ημερομηνία παραλαβής 24/9/2024 και θέμα την οικονομική στήριξη 
του Συστήματος λόγω αδυναμίας να καλύψει τα λειτουργικά του έξοδα, 
κυρίως από την αύξηση του αριθμού των παιδιών που συμμετέχουν στον 
προσκοπισμό.  
 
Αντίγραφο της επιστολής αποστάληκε στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη, για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι ευνόητο.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα ειδικά αποφάσισε 

την καταβολή €1.000 στο 68ο Σύστημα Προσκόπων 
Αθηένου για σκοπούς οικονομικής ενίσχυσης, τόσο για 
τα λειτουργικά έξοδα από την αύξηση του αριθμού των 
παιδιών που συμμετέχουν στον προσκοπισμό, όσο και 
για στήριξη του Συστήματος για τα έξοδα που γίνονται 
για την ανέγερση της πρόσθετης αίθουσας στο οίκημά 
τους. 
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39) Αρ. Θέματος 92/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και συζήτηση σε σχέση με τον εορτασμό της 

Εθνικής Επετείου της 28ης Οκτωβρίου. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στη  σύσκεψη 
που πραγματοποιήθηκε στις 21/10/2024,  σε σχέση με τον εορτασμό της 
Εθνικής Επετείου της 28ης Οκτωβρίου 1940, με τη συμμετοχή των 
οργανωμένων φορέων και εκπαιδευτηρίων, για συζήτηση και ανταλλαγή 
απόψεων σε σχέση με την πορεία της παρέλασης και την κατάθεση 
στεφάνων στο Μνημείο Πεσόντων και Αγνοουμένων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως ο 

εορτασμός της Εθνικής Επετείου της 28ης Οκτωβρίου 
1940 πραγματοποιηθεί με δοξολογία στον Ιερό Ναό 
Παναγίας Χρυσελεούσας Αθηένου με κύρια ομιλήτρια 
τη ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. Η παρέλαση θα αρχίζει από την 
Κεντρική Πλατεία Εκκλησιών και θα καταλήγει στον 
χώρο του Μνημείου Πεσόντων και Αγνοουμένων, 
όπου εκεί θα τελεστεί τρισάγιο και θα γίνει κατάθεση 
στεφάνων. 

 
Στο σημείο αυτό, το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ αναφέρθηκε στον χώρο και 
τον τρόπο  διεξαγωγής της παρέλασης της 28ης Οκτωβρίου και ζήτησε 
όπως το θέμα συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς επανέλαβε ότι η Τοπική Επιτροπή 
ΑΚΕΛ Αθηένου έχει τοποθετηθεί αρνητικά και έχει διαφωνήσει σε σχέση 
με την πορεία της παρέλασης που γίνεται προς το Μνημείο Πεσόντων και 
Αγνοουμένων.  
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι το θέμα θα καταγραφεί για να αποτελέσει θέμα 
σε επόμενη Ημερήσια Διάταξη του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 
 
40) Αρ. Θέματος 93/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Ενημέρωση για τη συμμετοχή του Δήμου στα Παγκύπρια 

Βραβεία Πράσινες Πόλεις και Πράσινες Κοινότητες της 
Κύπρου 2024.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ενημέρωσε τα μέλη ότι ο 
Δήμος Αθηένου θα συμμετέχει και φέτος για 8η συνεχή χρονιά στην 
υποβολή προτάσεων για τα Παγκύπρια Βραβεία Πράσινες Πόλεις & 
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Πράσινες Κοινότητες της Κύπρου του Κυπριακού Κέντρου 
Περιβαλλοντικής Έρευνας και Εκπαίδευσης (ΚΥΚΠΕΕ). 
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε την υποβολή πρότασης για την 
πραγματοποίηση του Παγκύπριου Φεστιβάλ Αθηενίτικων Προϊόντων, 
στην κατηγορία βράβευσης «Πολιτισμός και Περιβάλλον».  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε τη 

συμμετοχή του Δήμου Αθηένου και την υποβολή 
αίτησης στα Παγκύπρια Βραβεία Πράσινες Πόλεις & 
Πράσινες Κοινότητες της Κύπρου του Κυπριακού 
Κέντρου Περιβαλλοντικής Έρευνας και Εκπαίδευσης 
(ΚΥΚΠΕΕ) για το έτος 2024, ως περιγράφεται  ανωτέρω. 

 
 
 

41) Αρ. Θέματος 94/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με τη συμμετοχή του Δήμου Αθηένου 

στην Παγκύπρια Εκστρατεία Καθαρισμού Let's Do It! 
Cyprus 2024, στις 2/11/2024. 

 

Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ενημέρωσε τα μέλη ότι ο 
Δήμος Αθηένου συμμετέχει και φέτος όπως κάθε χρόνο στην Παγκύπρια 
Εκστρατεία Καθαρισμού «Let’s Do It! Cyprus 2024», με στόχο τον 
καθαρισμό της περιοχής του Δήμου, η οποία θα πραγματοποιηθεί το 
Σάββατο 2 Νοεμβρίου 2024 και θα ξεκινήσει στις 10:00π.μ.  
 
Ο Δήμος θα συμμετέχει όπως κάθε χρόνο ενεργά, με την κινητοποίηση 
φορέων του Δήμου, οργανωμένων και μη εθελοντών, μαθητών, 
προσκόπων και άλλων ευαισθητοποιημένων πολιτών, οι οποίοι θα 
χωριστούν σε ομάδες και θα προβούν στον καθαρισμό κύριων σημείων 
στην Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε όσα από τα μέλη μπορούν να παρευρεθούν και να 
συμμετέχουν. 
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση.  
 
 
 
 
 
 
 
42) Αρ. Θέματος 95/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
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Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
επιστολή του Συνδέσμου για την πρόληψη και 
αντιμετώπιση της Βίας στην οικογένεια, ημερομηνίας 
23/9/2024 και θέμα τη φωταγώγηση του Καλλινίκειου 
Δημοτικού Μεγάρου, ως ένδειξη στήριξης. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του Συνδέσμου για την πρόληψη και 
αντιμετώπιση της Βίας στην οικογένεια, ημερομηνίας 23/9/2024, με θέμα 
τη φωταγώγηση του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, αντίγραφο της 
οποίας αποστάληκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη, για ενημέρωση 
και μελέτη.  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι ευνόητο.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως τη 

Δευτέρα 25 Νοεμβρίου 2024 το Καλλινίκειο Δημοτικό 
Μέγαρο φωταγωγηθεί με πορτοκαλί χρώμα, 
συμμετέχοντας με αυτό τον τρόπο στις προσπάθειες 
ευαισθητοποίησης του Συνδέσμου για την πρόληψη και 
αντιμετώπιση της Βίας στην οικογένεια και να γίνει 
ανάλογη ενημέρωση του Συνδέσμου.  

 
 
 
43) Αρ. Θέματος 96/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα:  α. Λήψη απόφασης πολιτικής για εξέταση των ενστάσεων 

για τα τέλη σκυβάλων. 
β. Εξέταση ενστάσεων για τα τέλη σκυβάλων. 

 
Α. Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εισηγήθηκε, προς 
διευκόλυνση της διαδικασίας εξέτασης των ενστάσεων που 
υποβάλλονται κυρίως για τα τέλη σκυβάλων, για τις οποίες θα έχουν 
κατατεθεί τα απαραίτητα δικαιολογητικά/ έγγραφα και θα είναι ξεκάθαρο 
ότι εμπίπτουν στις ειδικές κατηγορίες τιμολόγησης στη βάση της 
κοινωνικής πολιτικής που το Δημοτικό Συμβούλιο έχει ήδη αποφασίσει 
και ανακοινώσει, να εξετάζονται απ’ ευθείας από τον Δήμαρχο και να 
παρουσιάζονται μόνον στα πρακτικά για καλυπτική έγκριση, ώστε να μην 
απασχολούνται οι εργασίες των συνεδριάσεων, ως γινόταν και στο 
προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο. Για τις περιπτώσεις εκείνων των 
ενστάσεων που δεν εμπίπτουν σε οποιαδήποτε κατηγορία και πρέπει να 
εξεταστούν ειδικά, αφού πρώτα γίνει σχετική έκθεση από την Υπηρεσία 
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του Δήμου, να παρουσιάζονται στο Δημοτικό Συμβούλιο για εξέταση, 
μελέτη και ανάλογη απόφαση. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα εξουσιοδότησε τον Δήμαρχο όπως, 
για τις ενστάσεις που υποβάλλονται για τα τέλη 
σκυβάλων, για τις οποίες θα έχουν κατατεθεί τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά/ έγγραφα και θα είναι 
ξεκάθαρο ότι εμπίπτουν στις ειδικές κατηγορίες 
τιμολόγησης στη βάση της κοινωνικής πολιτικής που 
το Δημοτικό Συμβούλιο έχει ήδη αποφασίσει και 
ανακοινώσει, καθώς και ξεκάθαρες υποθέσεις άλλων 
ενστάσεων, να εξετάζονται απ’ ευθείας από τον ίδιο και 
να παρουσιάζονται μόνον στα πρακτικά για καλυπτική 
έγκριση, ώστε να μην απασχολούνται οι εργασίες των 
συνεδριάσεων. Για τις περιπτώσεις εκείνων των 
ενστάσεων που δεν εμπίπτουν σε οποιαδήποτε 
κατηγορία και πρέπει να εξεταστούν ειδικά, αφού 
πρώτα γίνει σχετική έκθεση από την Υπηρεσία του 
Δήμου, να παρουσιάζονται στο Δημοτικό Συμβούλιο 
για εξέταση, μελέτη και ανάλογη απόφαση. 

 
β. Ο Δήμαρχος παρουσίασε για καλυπτική έγκριση την κάθε ένσταση 
ξεχωριστά σε σχέση με τα τέλη σκυβάλων και τις επεξήγησε λεπτομερώς.  
 
Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση ξεχωριστά, 
παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 96.1/2024 και αποτελεί αναπόσπαστο 
μέρος των πρακτικών.  

 
 

 
44) Αρ. Θέματος 97/2024. (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 
 
Θέμα: Καθορισμός επόμενης συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Αθηένου. 
 
Η επόμενη ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου για την εξέταση 
συγκεκριμένου θέματος, ορίστηκε να πραγματοποιηθεί την Τετάρτη 
6/11/2024 και ώρα 7:00μ.μ. 
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45) Αρ. Θέματος 98/2024.  
 
Θέμα:   Ειδικά Θέματα.  
 
98.1/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 

Επιστολή Συνδέσμου Φιλάθλων Ομόνοιας Λευκωσίας, 
Αθηένου ημερομηνίας 11/10/2024. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στο 
περιεχόμενο της επιστολής που λήφθηκε στον Δήμο από τον Σύνδεσμο 
Φιλάθλων Ομόνοιας Λευκωσίας, Αθηένου, μέσω της οποίας αιτούνται το 
κλείσιμο μέρους της οδού 28ης Οκτωβρίου από τις 8:00μ.μ. μέχρι τις 
11:00μ.μ. για σκοπούς προβολής σε γιγαντοοθόνη του ευρωπαϊκού 
αγώνα της ομάδας Ομόνοιας Λευκωσίας. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως 

εγκρίνει το αίτημα του Συνδέσμου Φιλάθλων Αθηένου 
της Ομόνοιας Λευκωσίας και ο Δήμος να ζητήσει τη 
σχετική έγκριση αποκοπής του δρόμου από το 
Αρχηγείο Αστυνομίας. Αν ζητηθεί έγκριση και για 
άλλους ευρωπαϊκούς αγώνες το αίτημα να εγκριθεί. 

 
 
98.2/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 

Ενημέρωση και λήψη απόφασης σε σχέση με την 
καταβολή του ποσού των €8.254 από τον Δήμο Αθηένου 
στην Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας, σε σχέση με την 
κατασκευή δαπέδου με ασφαλτικό σκυρόδεμα στο 
γήπεδο καλαθόσφαιρας στο Αβδελλερό.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε σε ηλεκτρονικό 
μήνυμα που έλαβε στις 10/10/2024 από την Επαρχιακή Διοίκηση 
Λάρνακας, σε σχέση με την αποπληρωμή του ποσού των €8.254 που 
αφορά την κατασκευή δαπέδου με ασφαλτικό σκυρόδεμα στο γήπεδο 
καλαθόσφαιρας στο Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού, από τα  
συνεργεία των Τεχνικών Υπηρεσιών της Επαρχιακής Διοίκησης 
Λάρνακας στις 26/4/2024.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού επιβεβαίωσε την ολοκλήρωση του 
κατασκευαστικού έργου και αναφέρθηκε στη δέσμευση και απόφαση του 
πρώην Κοινοτικού Συμβουλίου Αβδελλερού για καταβολή του ποσού 
αυτού από πλευράς του νέου Δήμου Αθηένου για την κοινότητα 
Αβδελλερού προς την Επαρχιακή Διοίκηση.  
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη 

όλα τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την άμεση 
καταβολή του ποσού των €8.254 με επιταγή προς τον 
Έπαρχο Λάρνακας, σε σχέση με  την κατασκευή 
δαπέδου με ασφαλτικό σκυρόδεμα στο γήπεδο 
καλαθόσφαιρας στο Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού 
από τα  συνεργεία των Τεχνικών Υπηρεσιών της 
Επαρχιακής Διοίκησης Λάρνακας. 

 
 
98.3/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 

Φιλοξενία 60 ατόμων της Ελληνικής Δύναμης Κύπρου 
(ΕΛΔΥΚ) από το ΚΥΚΕΚ Λάρνακας.   

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα και σε συνέχεια της 
απόφασης που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο σε προηγούμενη 
συνεδρίασή του, για φιλοξενία ομάδας 60 περίπου Αξιωματικών και 
Οπλιτών της Ελληνικής Δύναμης Κύπρου (ΕΛΔΥΚ) στην Αθηένου, 
πρότεινε την πραγματοποίηση της επίσκεψης είτε στις 3/11/2024 είτε στις 
24/11/2024. 
 
Ωστόσο, την Κυριακή 24/11/2024, θα πραγματοποιηθεί το επίσημο 
μνημόσυνο των αποθανόντων Δημάρχων, Δημοτικών Συμβούλων και 
Δημοτικού Γραμματέα στον Ιερό Ναό Παναγίας Χρυσελεούσης Αθηένου 
και θα ακολουθήσει δεξίωση στο Κωνσταντινελένειον Κέντρο Ενηλίκων 
Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών έτσι ώστε η επίσκεψη να 
πραγματοποιηθεί μέσα στον Νοέμβριο. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση :  Το Δημοτικό Συμβούλιο, ενόψει άλλων ειλημμένων 

υποχρεώσεων του Δήμου Αθηένου στις 24/11/2024, 
ομόφωνα αποφάσισε όπως προταθεί στον 

ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, η επίσκεψη της ομάδας 60 περίπου 
Αξιωματικών και Οπλιτών της Ελληνικής Δύναμης 
Κύπρου (ΕΛΔΥΚ) στην Αθηένου, να πραγματοποιηθεί 
ημέρα Σάββατο αντί Κυριακής. 

 
Ο Δήμαρχος θα ενημερώσει τα μέλη ανάλογα με τα αποτελέσματα της 
επικοινωνίας του με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 
 
98.4/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 15/10/2024) 



Σελίδα 53 από 55 

Εκπροσώπηση του Δήμου στην 4η συνάντηση του 
ευρωπαϊκού προγράμματος «Ed.U.Co» που θα 
πραγματοποιηθεί από 5-8 Νοέμβρη 2024 στη Σλοβενία 
με δύο εκπροσώπους του Δήμου Αθηένου. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στην 4η 
συνάντηση του ευρωπαϊκού προγράμματος «Ed.U.Co» που θα 
πραγματοποιηθεί από 5-8 Νοέμβρη 2024 στη Σλοβενία και ζήτησε από 
τα μέλη να υποβάλουν ενδιαφέρον τους για συμμετοχή.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου και το μέλος κ. Γιόλα Πάντζιαρου εκδήλωσαν  
το ενδιαφέρον τους για να παραστούν και να εκπροσωπήσουν τον Δήμο 
Αθηένου. Τελικά ο Αντιδήμαρχος δεν μπορούσε να παρευρεθεί και τη 
θέση του πήρε ο κ. Κούλλης Αντωνίου.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση και συμφώνησε. 

 
 
98.5/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024) 

Φιλοξενία 60 ατόμων της Ελληνικής Δύναμης Κύπρου 
(ΕΛΔΥΚ) από το ΚΥΚΕΚ Λάρνακας.   
 

Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα και σε συνέχεια της 
απόφασης που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο σε προηγούμενη 
συνεδρίασή του, για φιλοξενία ομάδας 60 περίπου Αξιωματικών και 
Οπλιτών της Ελληνικής Δύναμης Κύπρου (ΕΛΔΥΚ) στην Αθηένου, 
πληροφόρησε τα μέλη ότι έπειτα από επικοινωνία με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, η 
επίσκεψή τους ορίστηκε να πραγματοποιηθεί στις 23/11/2024.  
 
Το αναλυτικό πρόγραμμα επίσκεψης που έστειλε ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
παρουσιάζεται πιο κάτω: 
 
10.30  Άφιξη της αποστολής στο Καλλινίκειο Δημοτικό Μέγαρο. 
-Υποδοχή από τον Δήμαρχο και μέλη του Δημοτικού  Συμβουλίου.  
-Ανταλλαγή χαιρετισμών και αναμνηστικών δώρων. 
-Ξενάγηση στα κυριότερα αξιοθέατα της περιοχής σύμφωνα με 
πρόγραμμα που θα καταρτισθεί από τον Δήμο Αθηένου.  
- Κατάθεση στεφάνων σε μνημείο που θα καθοριστεί από τον Δήμο. 
12.30 Συγκέντρωση στον χώρο δεξίωσης.  
13.00  Γεύμα. 
15.00  Αναχώρηση. 
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε όσα από τα μέλη μπορούν να παρευρεθούν.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως η φιλοξενία 

πραγματοποιηθεί στις 23/11/2024 σε εστιατόριο της 
περιοχής, μετά τη διενέργεια προσφορών και όλο το 
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κόστος που θα απαιτηθεί να καλυφθεί από το Δημοτικό 
Ταμείο. 

 
 
98.6/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024). 

Εκπόνηση μελέτης για την εγκατάσταση του αναγκαίου 
εξοπλισμού στη Δημοτική Αγορά.  

 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ανέφερε ότι 
μετά από συνάντηση που είχε με τον Δήμαρχο του ανατέθηκε η ευθύνη 
μελέτης και χειρισμού του πιο πάνω θέματος. 
 
Περαιτέρω, πληροφόρησε τα μέλη ότι μελέτησε την πρόταση του 
μελετητή του έργου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και συζήτησε το θέμα  με τον Δημοτικό 
Μηχανικό και τη Δημοτικό Γραμματέα.  
 
Αναφέρθηκε στην επείγουσα ανάγκη της ετοιμασίας της μελέτης με 
σκοπό να προχωρήσει ανάλογα και η εξασφάλιση του αναγκαίου 
εξοπλισμού και εισηγήθηκε όπως άμεσα ανατεθεί στον μελετητή η 
ετοιμασία της. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου παρουσίασε στα μέλη τις λεπτομέρειες αυτής 
και ανέφερε ότι η προσφορά της μελετητικής ομάδας AA&U- ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
παρόλο που ανέρχεται στο συνολικό ποσό των €4.000 συν Φ.Π.Α., έχει 
εξασφαλιστεί και θα παραχωρηθεί έκπτωση 10%, έπειτα από 
επικοινωνία του Δημοτικού Μηχανικού με τον μελετητή.  
 
Διευκρίνισε δε, ότι δεν κρίνεται αναγκαία η εκπόνηση ηχητικής μελέτης 
και δεν συμφωνεί στην ετοιμασία μιας τέτοιας μελέτης, ως προτείνεται 
επίσης από τον μελετητή. 
 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι το Τμήμα Πολεοδομίας και 
Οικήσεως μέσω γραπτής επιστολής του, ξεκαθάρισε ότι δεν θα καταβάλει 
οποιοδήποτε ποσό και δεν θα συνεισφέρει στο κόστος αμοιβής του 
μελετητή και στην αγορά και προμήθεια του αναγκαίου εξοπλισμού για το 
Έργο. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, ενόψει των πιο πάνω, ομόφωνα 

ενέκρινε την πρόταση του μελετητικού γραφείου «AA&U- 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ» για την ετοιμασία μελέτης και 
προδιαγραφών για την εξασφάλιση του αναγκαίου 
εξοπλισμού για το έργο Ανάπλασης της  Δημοτικής 
Αγοράς και ομόφωνα αποφάσισε την απευθείας 
ανάθεση της ετοιμασίας της έναντι συνολικού ποσού 
€3.600 συν Φ.Π.Α. 
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98.7/2024:  (εξετάστηκε στη συνεδρίαση 24/10/2024). 

Ενημέρωση για την πραγματοποίηση συνάντησης 
Εταίρων στα πλαίσια του ευρωπαϊκού προγράμματος 
EUI Peer Review #5 που θα πραγματοποιηθεί στις 30-
31/10/2024 στο Κωνσταντινελένειον Κέντρο Ενηλίκων.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
στις 30-31/10/2024 θα πραγματοποιηθεί 2ήμερη εκδήλωση  στο 
Κωνσταντινελένειον Κέντρο Ενηλίκων Αθηένου, με τη συμμετοχή ειδικών 
Ευρωπαίων εμπειρογνωμόνων, που θα επικεντρωθούν στην εύρεση των 
σωστών λύσεων για τις ανάγκες του Δήμου Αθηένου και θα τον βοηθήσει 
στην ετοιμασία της Στρατηγικής του για Αειφόρο Αστική Ανάπτυξη 
(Sustainable Urban Development). 
 
Ο Δήμος έχει εξασφαλίσει έγκριση για συμμετοχή στην ευρωπαϊκή αστική 
πρωτοβουλία URBAN και έχει επιλεγεί ως μία από εννιά (9) Ευρωπαϊκές  
πόλεις που θα επωφεληθούν από αξιολόγηση από ειδικούς. 
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε όσα από τα μέλη μπορούν να παρευρεθούν. 
Λεπτομέρειες του προγράμματος / ατζέντας θα σταλούν στα μέλη 
ηλεκτρονικά για ενημέρωση. 
 

 
 

Υπ. …………..…………………… 
Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 

 
 
 

29 Νοεμβρίου 2024 
 
 


